
ZAČELA SE JE PREDVOLILNA KAMPANIJA

MAZOHIZEM IN UMETNOST
(Mef) Mazohizem je v umetnosti prisoten že od 
nekdaj in umetnikom marsikdaj pripišemo takšno 
ravnanje, tudi Če ga ne pokažejo. Obstaja pa tudi 
umetnost mazohizma, ki je še največkrat prisotna v 
politiki, čeprav jo najdemo tudi v drugih sferah 
javnega življenja.
Umetniki od svojega mazohizma velikokrat živijo, 
mazohisti v politiki pa navadno od tega početja 
nimajo prav veliko. Boris Benčič, vsestranski artist, 
predvsem pa slikar iz Šareda je svojo umetniško pot 

začel prav z deli, ki so 
prikazovala nekakšno 
nasilje nad samim seboj, 
izolski politiki pa se

ic Banica Koper
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svojega mazohizma najverjetneje niti ne zavedajo. 
Delno zato, ker ga kombinirajo s sadizmom in tako 
dejansko skrbijo za slabo voljo sebe in drugih, delno 
pa zato, ker jim je tako zaukazano iz strankarskih 
vrhov.
Primer takšnega ravnanja je bila zadnja seja 
občinskega proračuna na kateri so sprejemali 
proračun za leto 2002. Dva svetnika združene lista 
sta napovedala svojo odsotnost in takoimenovana 
opozicija je skoraj polnoštevilno prihitela na sejo 
prepričana v svojo preglasovalno moč. Toda na seji 
jih je čakalo presenečenje v obliki obeh svetnikov in 
takoimenovana pozicija je imela naenkrat večino. 
Položaj je bil neprijeten, saj nikomur ni bilo tega, da 
bi se šel obstrukcijo ob sprejemanju proračuna, zato 
so novinarji in drugi prisotni poslušali povsem 
nepomembne razprave, ki so imele za nalogo le to, 
da zavlačujejo potek seje dokler se tam ni prikazal 
manjkajoči svetnik opozicije, ki je vzpostavil pat 
pozicijo 11:11. Želja do razprav je bilo hitro konec, 
sledilo je glasovanje in seveda neodločen izid ter 
nesprejetje proračuna.

Zgodil seje mazohizem in sadizem obenem, žrtve 
pa so bili vsi prisotni da o davkoplačevalcih niti 
ne govorimo. Med njimi je seveda tudi Boris 
Benči,. ki bi svetnikom znal povedati, kako se 
zares in ne le z govorjenjem in spletkarjenjem 
počnejo te stvari. Prva lekcija bo na vrsti že danes 
zvečer v koprski pretorski palači in izolski Insuli. 
Vabljeni.

www.slo-istra.com
izolske spletne strani

IZOLA, tel.: 616 80 00

Izdelki
za zdravo življenje

Tomažičeva 10, Izola
(Hotel Delfin - vhod s parkirišča)
Umik: 8 -12,15-18, sobota: 8 -12 

Tel.: 640 - 40 - 64



To rubriko seveda že dobro poznate in ni treba ponavljati, da v njej 
objavljamo različna pisma, namenjena uredništvu ali drugim bralcem 
Mandrača. Skratka: Zanimajo nas pisma z vsebino in z veseljem jih bomo 
še naprej objavljali.______________________________________________

ZZP IN USODA KOALICIJE
1. ) Predzadnje seje občinskega sveta se svetniki Zveze za Primorsko 
nismo udeležili.
Dušan Repič se seje ni mogel udeležiti zaradi okvare na vozilu, ki 
gaje več ur zadržala v gozdu.
Branko Mahne je bil resda blizu (v Portorožu), vendar službeno 
zadržan.
Aleksander Krebelj pa sem bil na pogrebu prijatelja in tudi 
sporočil svojo zamudo. V telefonskem pogovoru sem se dogovoril, 
da na sejo vseeno pridem, čeprav z zamudo, saj sem vozil v 
snežnih razmerah. Ko sem prišel v Izolo pa nikogar več ni bilo, niti 
poklicali me niso, da bi mi povedali, da seje ne bo več. Danes sem 
izvedel, da so bili na večerji. Upam, da jim je teknilo!
Glede na ponavljajoče se težave pri zagotavljanju prisotnosti na 
sejah Izolskega občinskega sveta, lahko povem, da v tem trenutku 
ne vidim učinkovitega "zdravila". Politika namreč temelji na 
dogovorih, pogajanjih, kompromisih, predvsem pa na sodelovanju 
vsaj polovice. Ce tega ni, politika odpove. Kot vidimo, prihaja v 
Izoli do težav pri sklepčnosti že pri manj pomembnih zadevah. Na 
primer: Tokratna seja za našo stranko ni bila sporna, kar bi tudi 
povedali, če bi nas kdo vprašal. Pogovorov pa naša Županja že 
dolgo ne izvaja več, tudi prisotnosti sklicatelj ne preverja (to je 
drugod običajno, kajne), posledice so jasno vidne. Morda se to 
dogaja zaradi objav o prisotnosti, ki so se pojavile v nekaterih 
medijih (osebni podatki....), morda pa le zaradi samovolje občinske 
uprave, ki se ne zmeni za večinsko mnenje v Občinskem svetu. S 
tem se bo potrebno ukvarjati. Vredno bi bilo razmisliti tudi o tem, 
ali je možno voditi občino brez ustrezne podpore v občinskem 
svetu???
Sami (ZZP) bomo nadaljevali s svojim političnim delom po svoji 
najboljši vesti. V kolikor bo naše mnenje vsaj minimalno 
upoštevano, smo pripravljeni sodelovati, v kolikor pa to nikogar ne 
zanima, pričakujemo tudi, da nam sporoči, da koalicije ni več, 
seveda pa naj tudi podporo išče drugje.
2. ) V prilogi vam dostavljam kopije nekaterih vprašanj, ki smo jih 
zastavili že pred časom na sejah Občinskega sveta Občine IZOLA. 
Ker so odgovori na zastavljena vprašanja še vedno zelo aktualni in 
celo v povezavi z nekaterimi aktivnostmi, ki jih izvaja občina, vas 
prosim, da pripravo odgovorov nanje pospešite. Glede na pretečeni 
čas jih pričakujemo na naslednji seji.
* Krebelj, vprašanje o "kamionskem parkirišču" pri Mehanu z dne 23/10/2000
* Krebelj, vprašanje o "lisicah" z dne 14/12/2000
* Krebelj, pobuda za spremembo odloka o prometu, 14/12/2000
* Repič, vprašanje o sestavi in "številčnosti" občinske uprave, 01/02/2001
* Mahne, vprašanje o številu in imetnikih brezplačnega parkiranja, 01/02/2001

Klub svetnikov ZZP Izola 
V njegovem imenu Aleksander Krebelj, vodja kluba

Vprašanje
V Predlogu proračuna za leto 2002 je na postavki 5.132 
predvidena postavka "promocija po sklepih županje" v višini 6 
milijonov tolarjev. V stolpiču 5 in 6 (izvršitve) ni navedenega 
nikakršnega zneska, v spremnem tekstu, na strani 25 pa piše: "...Ta 
postavka se je izkazala kot koristna in potrebna, saj zagotavlja 
določeno elastičnost, ki je potrebna pri tako dinamičnem dogajanju, 
kot ga imamo zadnja leta v mestu....... "
Skladno z razlago razumem, da so bila taka sredstva porabljena tudi 
v letu 2001. Zanima me kolikšna je bila poraba, predvsem pa 
specifikacija posameznih stroškov oziroma sklepov Županje, zato 
sprašujem po seznamu sklepov županje, ki naj vsebuje datum 
sprejetja sklepa, višino namenjenega zneska, prejemnika in namen 
oziroma obrazložitev take porabe.

Dušan REPIČ, ZZP Izola

KORESPONDENČNE SEJE IN PARKIRANJE
Na 32. Redni seji Občinskega sveta Občine IZOLA, dne 24.01.2002 
uveljavljam poslovniško pravico in dajem pisno vprašanje, na 
katerega pričakujem pisni odgovor v najkrajšem možnem času. 
Skladno s poslovniško pravico dajem tudi pisno pobudo, s katero 
naj se ravna skladno s poslovnikom.
Vprašanje:
* Na osnovi katerega akta, predpisa ali drugega določila je v občini 
Izola mogoče sklicati takoimenovano "korespondenčno" sejo 
Občinskega sveta?
* Katera pravila oziroma kakšen postopek je predpisan za izvedbo 
takoimenovane "korespondenčne" seje?
Obrazložitev:
Po vztrajnem listanju in prebiranju poslovnika in statuta Občine 
Izola, nisem uspel zaslediti zapisa o tem, da naj bi taka vrsta seje 
obstajala. Posledično nisem uspel najti pravil, ki bi veljala za tako 
vrsto sklica.
Ker sem prepričan, da Županja seje sklicuje skladno z veljavnimi 
akti, jo kot predsedujočo Občinskega sveta prosim, da me pouči in 
razblini moje dileme o (ne)zakonitosti takih sklicev.
Pobuda:
* Z dnem uvedbe novih "plačljivih" parkirnih površin se vozila v 
lasti ali uporabi Občine Izola, njenih služb, skladov ali drugače 
povezanih fizičnih in pravnih oseb parkirajo na parkirišču na 
Cankarjevem drevoredu, nasproti mestnega stadiona, ob objektu 
Izolske komunale.
Obrazložitev:
Ob uvedbi novih parkirnih površin, kjer je parkiranje možno proti 
plačilu parkirnine sklepam, da je parkirnina na novih površinah 
potrebna, ker je takih površin premalo. Po meni dostopnih 
informacijah občina na sedanjih parkiriščih s parkirnino zaseda vsaj 
tri parkirne prostore, zato predlagam, da jih s parkiranjem ob vhodu 
v mesto razbremeni in s tem prispeva k boljši izrabi parkirišč v 
mestu. Prepričan sem, da to ne bo povzročalo nikakršnih težav, saj 
nam je bilo ob razpravah o prometu (predvsem mirujočem), v Izoli 
večkrat rečeno, da je parkiranje možno tudi ob robu mesta in da 
nekaj sto metrov 'noje ne bo bistevno podaljšalo časa, ki ga 
obiskovalci Izole potrebujejo za svoja opravila.

Aleksander Krebelj

Uredništvu Mandrača!
Komaj nekaj tednov je minilo od trenutka, ko je naš priljubljeni 
Mandrač skoraj klecnil pod težo finančnega bremena, ki je grozil 
obstoju Izolanom tako priljubljenega glasila.
Na srečo in iznajdljivost uredništva so očividno finančne težave 
trenutno premagane in priljubljeni tednik prihaja v naše domove 
celo izdatno povečan. Še več, kot stari naročnik sem prejel 
novoletno darilo v obliki glasbenega diska s prijetnimi melodijami 
naših ansamblov.
Hvala lepa z iskreno željo, da bo Mandrač tudi v bodoče lahko 
vestno izpolnjeval naša pričakovanja.
Lepo pozdravljeni!

Rajko Makovec, Izola
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za osebna in tovorna vozila
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32. seja Občinskega sveta v

NITI SPREIET NITI ZAVRNIEN PRORAČUN
Četrtkova redna seja občinskega sveta je bila zagotovo ena najbolj 
strateško razgibanih v zadnjih letih. Poleg taktiziranja s prisotnimi 
in odsotnimi svetniki, zavlačevanja razprav in usklajevanj, ki jih 
menda niti ni bilo se je na koncu izteklo tako, da so svetniki sprejeli 
ustanovitev proračunskega stanovanjskega sklada, predlog 
proračuna pa ni imel te sreče.
Ob številnih amandmajih se je glasovanje izšlo brez zmagovalca in 
brez poraženca oziroma z izidom 11:11, kar dejansko pomeni, da 
predlog županje in občinskih strokovnih služb ni bil sprejet. 
Županja je po končanem glasovanju sejo enostavno zaključila in na 
ta način dejansko potrdila, da se je začel predvolilni boj na lokalni 
ravni. Dokazi za takšno trditev sledijo že kakšno vrstico nižje.

ZAHTEVA ZA SKLIC IZREDNE SEJE
Za sklic izredne seje vidimo dva razloga:
1. Spoštovana gospa županja Breda Pečan, na 32. redni seji ste 
kršila 43. člen Poslovnika Občinskega sveta Občine Izola, ki pravi: 
Ko so vse točke dnevnega reda izčrpane, župan zaključi sejo.
Kot Vam je znano, ste sejo zaključila, kljub temu, da sta bili na dnevnem 
redu še dve točki dnevnega reda. Ena izmed točk je bila poročilo 
nadzornega odbora Občine Izola.
2. Drugi razlog je članek v MAG-u z dne 30.1. 2002, pod naslovom 
Prmorski klan, ki odpira številne dileme v zvezi z Javnimi naročili 
Občine Izola (Lonka, idejna zasnova javne razsvetljave...)
Zato Vam predlagamo, da dne 14. 2. 2002 ob 16. uri skličete izredno 
sejo z nasledjim dnevnim redom:
Dnevni red:
1. Poročilo nadzornega odbora Občine Izola za leto 2001
2. Javna naročila v Občini Izola (Idejna zasnova javne razsvetljave, 
Lonka, Zdravstveni dom...)
Prosimo tudi za zapisnike in vso dokumentacijo za izvedene oz. 
neizvedene razpise.
S spoštovanjem!
Dokler ne obravnavamo točk izredne seje, Vam predlagamo, da 
prekličete 33. redno sejo, ki ste jo sklicala za 7. 2. 2002 in da ne 
sklicujete novih rednih sej.
Svetniške skupine:
ZZP - predsednik Aleksander Krebelj 
LDS - predsednik Evgenij Komljanec 
SDS - predsednik Alojz Padar 
SLS-SKD - predsednik Marlon Kovačič

IZJAVA ZA JAVNOST
Glede zavrnitve občinskega proračuna za leto 2002 s strani kluba 
svetnikov LDS na seji OS, želimo pojasniti tudi naše stališče, ker se v 
javnosti pojavljajo dezinformacije.
Glavni očitek sestavljalcu proračuna je prevelika poraba na strani 
odhodkov, saj izkazuje kar več kot 244.900.000,00 SIT primanklaja, če 
povzamemo še daje proračun za leto 2001 zaključen z kar 3 X povečanjem 
načrtovanega primanklaja (vir: PN št.8 29.01.2002)
Drugi argument proti je, da je županja vsilila v letošnji proračun tudi 
Načrt razvojnih programov Občine Izola za leta 2002 do 2005, ki sploh 
ne vsebuje obrazložitev in virov za izpolnitev le-tega. Menimo, da bi se 
moral načrt obravnavati že jeseni 2001 na seji OS kot samostojna točka, ker 
je bilo predčasno tudi dogovorjeno o tem, saj je pripravljen že več časa. 
Tako nam je onemogočeno strokovno in kvalitetno razpravljati o načrtu ter 
konsezualno sprejetje prioritetnega vrstnega reda investicij v občini in 
določitev virov za financiranje projektov za naslednje štiriletno obdobje. 
Tretji argument proti je, da se z uvrstitvijo raznih selitev družbenih 
dejavnosti (vrtec, OS, knjižnica..) županja poskuša izogniti širši 
razpravi o lokacijah in preselitvah le-teh. Že v jeseni 1.2001 je na 
delovnih telesih obljubila, da bo občinski svet razpravljal na oktobrski seji o 
tej temi in variantnih rešitvah.
Očitek v javnosti, da zaradi nas naj ne bi bile izvršene določene selitve je 
demagoški in spada v predvolilno folkloro županje. Mi smo in bomo 
vedno podpirali kvalitetne in racionalne rešitve, pripravljeni smo tudi na 
kompromise, ne bomo pa pristajali na izsiljevanja in ustrahovanja.

Igor FRANCA l.r, predsednik OO LDS Izola

OPRAVIČILO BRALCEM
Tokratna številka Mandrača je zares nekaj posebnega. Pravi 
časopisni mački bi rekli, da je časopis slabo zložen, da je premalo 
raznovrsten, barvit in sploh dolgočasen. Pa še prav bi imeli, kajti 
časopisov se ne dela po meri politike ampak po meri bralcev. Toda 
tokrat enostavno ne gre drugače, zato vas lahko le prosimo, da 
nam oprostite, če vas stvari o katerih pišemo, ne zanimajo. Če pa 
vas zanimajo (in menimo, da so za Izolo pomembne), potem se 
opravičujemo, ker zaradi prostorske stiske besedil nismo uspeli 
olepšati do te mere, da bi bilo branje lažje in bolj razumljivo.
Na tej in nekaj naslednjih straneh boste lahko brali različna 
stališča o predlogu občinskega proračuna za leto 2002, ki na 
četrtkovi seji občinskega sveta ni bil sprejet, to pa je povzročilo 
celo vrsto zelo različnih reakcij, ki pa po malem vse že spominjajo 
na predvolilni boj, čeprav bodo volitve šele novembra.
Bolj ali manj je že jasno, da se je v občinskem svetu izoblikovala 
koalicija proti županji (LDS, ZZP, SDS in SLS) ter da županja na 
svoji strani nima posebej zavzetih zaveznikov, čeprav po številu 
glasov še ima podporo približno polovice članov občinskega sveta. 
Kakorkoli že, vladanje v občini je v krizi, rumen tisk je poln 
sumničenj in (zaenkrat) nedokazanih škandalov, županja vztraja 
pri svojem, nasprotniki prežijo na vsak njen korak, novinarji pa 
se v teh pogojih skušamo obdržati v dovolj varni distanci, saj iz 
izkušenj vemo, da je priklanjanje političnim opcijam na lokalni 
ravni lahko zelo riskantno početje. (DM)

1<
Banica Koper

Krediti Banke Koper
za opremljanje stavbnih zemljišč

Marsikdo, ki namerava graditi na Mdfin , 
si bo oddahnil. Banka Koper je namreč 

razpisala stanovanjske kredite za 
opremljanje stavbnih zemljišč na 

območju ureditvenega načrta na Mdlji . 
Plačevali ga boste lahko do 1 0 let, torej, 

ko boste že kuhali v vaši novi kuhinji. 
Obresti bodo najnižje iz ponudbe za 
stanovanjske kredite, tako da lahko 
veliko postorite že pred gradbenim 

dovoljenjem.

Pridite in uresničite Vaše načrte 
s kreditom Banke Koper.

_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ y



Županja o nesprejetem proračunu

OB VOLITVAH SMO VSI OBLJUBLJALI ISTO
Županja Breda Pečan je bila gotovo med tistimi, ki 
so slabe volje zapuščali sejno dvorano občinskega 
sveta, potem ko so svetniki z izidom 11:11 zavrnili 
sprejem občinskega proračuna za leto 2002. Sama 
sicer pravi, da je optimist in da ta izid razume po 
pregovoru, da je za optimista kozarec na pol poln, 
za pesimista pa na pol prazen, vendar je bilo tudi 
med pogovorom začutiti, da ji ni vseeno ob takšnem 
razpletu v občinskem svetu.
- Ali ste v pripravah na sprejem proračuna 
opravili vsa potrebna dogovarjanja in usklajevanja?
- Opravili smo vse potrebne postopke po poslovniku in po zakonu o javnih 
financah. V roku, to je decembra, smo objavili začetek razprave o proračunu, 
takrat smo tudi razdelili gradivo, določili 17. januar za zaključek razprave o 
proračunu, kar pomeni, da je bilo na voljo polnih 27 dni. Do takrat je bilo 
možno dati predloge za spremembe, po tem datumu pa je bil čas za amandmaje. 
Vmes smo sklicali razširjeni kolegij občinskega sveta, kar je sicer po 
poslovniku. Eden od svetnikov je nekje napisal, da se županja nič več ne 
pogovarja in ne srečuje z njim in drugimi svetniki, čeprav so ti razširjeni 
kolegiji namenjeni prav temu. Na ta razširjeni kolegij pa ni prišel nihče od 
strank, ki so imele največ povedati na račun proračuna in ki so inicirale 
zavrnitev predloga proračuna, to pa sta LDS in Zveza za Primorsko. Njih ni bilo 
na tej, normalno sklicani razširjeni seji kolegija, tako da govorjenje o tem, da se 
županja ne želi pogovarjati ni res. Pogovarjati se ne želi tisti, ki na takšne 
pogovore, sestanke ali posvete ne pride.
- Koliko pripomb na predlog ste dobili do 17. januarja?
- Točno zadnji dan smo po faksu dobili samo pripombe LDS, ki pa so bile 
pripravljene tako, da jih ni bilo mogoče vnesti v predlog proračuna, razen tega 
pa jih ni sprejel svetniški klub LDS ampak občinska organizacija LDS, ki pa ni 
pristojna za dajanje pripomb k proračunu. Kljub temu smo pripombe proučili a 
jih nismo mogli vgraditi v proračun, saj so bile napisane kot napad na županjo 
in ne kot konstruktivni predlog za spremembo proračuna. Tiste najbolj radikalne 
(za 166 zmanjšati tekoče odhodke s transferi) pa so bile takšne, da bi proračun v 
celoti sesule in to bi pomenilo, da ne bi mogli izpolniti niti zakonsko določenih 
obvez do porabnikov proračuna, kot so plače, energhija, materialni stroški na 
področju družbenih dejavnosti itd.
- Aer uYugin pripomb ni òùd sie verjetno pričakovan amandmaje?
- Nekaj smo jih tudi sami pripravili. Eden se je vezal na sprejem odloka o 
proračunskem stanovanjskem skladu in je bil tudi sprejet. Občinska uprava je 
pripravila tudi amandma v zvezi z dokončanjem financiranja zdravstvenega 
doma, kjer smo morali dodatno plačati še 13 milijonov tolarjev, saj smo morali 
10 milijonov dodatno zagotoviti za zagotovilo protipožarne varnosti oziroma 
montažo javljalcev požara in nekaj malenkosti kot je bil nakup vrat za garažo in 
podobno. Denar za to smo na žalost morali vzeti pri mladih, saj smo morali 
zmanjšati znesek za izdelavo projektne dokumentacije za Mladinski center 
Arrigoni. To bom skušala še ta teden pojasniti na Mladinskem svetu in upam, da 
bodo razumeli zakaj smo ravnali tako. Razliko (4 milijone) smo dobili z 
zmanjšanjem sredstev za izdelavo projektov širitve osnovne šole Livade, 
ostanek pa tako, da bomo nekatera plačila prenesli v naslednje leto. To pomeni, 
da bomo kljub temu že čez poletje naslednjega leta lahko začeli z gradnjo 
prostorov v OŠ Livade, kar bo omogočilo uvajanje devetletke na tej šoli. Tako 
smo reševali zagato z zdravstvenim domom, ampak ta projekt je bil res zahteven 
in dejansko bomo morali letos vso energijo vložiti v to, da prodamo objekte in 
zemljišča, kijih lani nismo uspeli prodati.
ZDRAVSTVENI DOM JE BILO TREBA ZGRADITI
- Kako bi ravnali, če bi vam pred začetkom gradnje kdo povedal, da 
država ne bo prispevala niti 5 odstotkov za gradnjo zdravstvenega doma?
- Verjetno bi se odločili enako, saj smo bili že takrat finančno sposobni za 
gradnjo zdravstvenega doma. Res pa je, da morda ne bi bil takšen kot je in 
verjetno ne bi imel podzidane garaže, čeprav sem prepričana, da 56 urejenih 
parkirnih mest v Izoli tudi nekaj pomeni in upam, da bo ta filozofija postala 
praksa pri vseh investitorjih in ne le pri občini.
- Vrnimo se k amandmajem na proračun.
- Bila sta dva amandmaja ZLSD, ki sta bila pripravljena v sodelovanju s 
Centrom za kulturo šport in prireditve. V enem primeru smo zmanjšali denar za 
investicijo v kinodvorani, ki bo kljub temu dobila dvigalo, saj zdaj v Izoli 
invalidi sploh ne morejo v kino, v drugem primeru pa smo se namesto gradnje 
pomožnega igrišča na območju vinograda ob stadionu dogovorili za ureditev 
igrišča v Maliji in vzdrževanje stadiona v Izoli.

ZA DOKONČANJE CERKVICE SV. JAKOBA
Potem je bil tukaj še amandma komisije za odnose z verskimi skupnostmi 
(menda smo zadnja občina v Sloveniji, ki še ima takšno komisijo) ki je 
predlagala, da se 3 milijone tolarjev nameni za dokončnje obnove cerkvice sv. 
Jakoba na Šaredu. Mene so zadolžili naj pripravim amandma in jaz sem 
predlagala, naj sredstva, ki bi ostala na računu za turizem namenijo za investicijo 
v obnovo te cerkvice.
- Kako je bilo s temi amandmaji?
- Zanimiveje, da so vse te amandmaje podprli. Običajno namreč je, da če kdo ne 
želi sprejeti proračuna potem zavrne tudi amandmaje. Pri nas pa je bil s 
sprejemom teh amandmajev proračun še izboljšan, tako da sem bila na koncu 
dokaj presenečena, ko so isti svetniki glasovali proti sprejemu proračuna.
- Je kdo pojasnil svoje glasovanje?
- Zveza za Primorsko je pojasnila, da se jim zdi proračun preveč investicijsko in 
porabniško naravnan ter da preveč posega v sredstva na računu. Mislim, da je 
malo komično govoriti o tem, saj smo lani porabili 369 milijonov tolarjev iz 
sredstev na računu, letos ko končujemo zdravstveni dom pa ne bi smeli porabiti 
193 milijonov tolarjev. Po drugi strani pozabljamo, da smo lani za investicije 
porabili več kot 1 milijardo 360 milijonov tolarjev, letos pa 20 milijonov manj. 
To so torej zneski, ki se jih da doseči, saj jih dosegamo z aktivno dejavnostjo na 
vseh ravneh. Na ta način se vrednost občinskega premoženja povečuje, saj smo 
občinskega premoženja prodali za okrog 360 milijonov tolarjev, povečali pa smo 
vrednost premoženja za milijardo tristo. Naše premoženje je bilo samo 
lanpovečano za milijardo. Ko sem nastopila prvi mandat je bilo občinsko 
premoženje vredno 18 milijard, danes je njegova realna vrednost preko 20 
milijard. Zato govorjenje o tem, da smo preveč investicijsko angažirani ni na 
mestu. Naše razmere so takšne, da se ta trenutek tako lahko obnašamo, ko pa 
bomo trend rasti investicij ustavili, ker novih ne bomo potrebovali (predvidoma 
2006) takrat bomo pač gospodarstvu dali maksimalne pogoje za razvoj, 
družbenim dejavnostim pa normalne pogoje dela. Tukaj ne smem pozabiti 
mladinskega centra, ki ni predvolilna poteza ampak je dejanska potreba naše 
mladine, kije postala zrela in sposobna odločati o sami sebi in bo lahko naredila 
iz te Izole še več kot smo naredili mi. To, da bodo sami upravljali mladinski hotel 
bo priložnost, da se navadijo voditi in upravljati in potem bodo znali upravljati 
tudi nago občino.
ALI ŽUPANJA PREVEČ ZAPRAVLJA?
- Ali je Breda Pečan potrošna županja, ki zapravlja denar, ki ga je 
ustvaril nekdo drugi pred njo?
- Teh sredstev nisem ustvarila niti jaz niti kdo pred mano ampak smo jih ustvarili 
občani Izole. Greh bi bil denar, ki ostaja od tekočega poslovanja namenjati le v 
tekočo porabo in županja bi bila potrošno usmerjena, če bi ta denar porabili zgolj 
za tekočo porabo. Ta namreč ne pride nikoli več nazaj medtem ko investiranje 
omogoča ustvarjanje novih prihodkov. Če v proračun, ki znaša 2.200 milijonov 
porabiš 1.300 milijonov za investicije, potem to ni potrošniško naravnan 
proračun, ker smo premoženje povečali za vsoto investicij. Tisti, ki temu pravi 
potrošniško naravnan proračun ne ve kaj je potrošnja. To so le sredstva, ki se 
porabijo za tekoče odhodke, ti pa rastejo tako kot povsod drugod po državi. Na to 
največkrat v občini ne moremo vplivati. Če je država za vzgojiteljice v vrtcih 
podpisala kolektivno pogodbo s katero jim je povišala samo osnovne plače za 
44% , potem je jasno za kakšen porast gre, vendar mi na to nimamo nobenega 
vpliva, plačamo pa. Treba pa je povedati, da imamo mi v slovenski Istri najvišje 
izobražene kadre v vrtcih v celi Sloveniji.
- Zakaj torej proračun ni bil sprejet?
- Leta 1998 smo imeli pred volitvami zelo podobne programe, ker je Izola 
premajhna, da bi imeli različne programe. Vsi smo naštevali iste probleme, kijih 
nameravamo rešiti in neglede na to, da smo v različnih taborih smo vsi delali 
programe za Izolo in za Izdane. Ta naša naložbena politika torej ni le rezultat 
trme enega človeka ali njegove politike pač pa rezultat volje ljudi, ki so izvolili 
občinske svetnike in župana. Zdaj govoriti o tem, da investicij ne sme biti več, 
ker je to volilni golaž, potem bi morali že lani in predlani reči, da smo proti 
takšnim investicijam. Gradnja zdravstvenega doma, čistilna naprava v Kortah in 
Cetorah ter mestna čistilna naprava in Pivol 2 ter podobni projekti so bili naši 
skupni projekti, ko je bilo treba obljubljati, zdaj pa so postali argument za 
dokazovanje, daje županja zapravljiva.
- Kaj torej zdaj?
- Skušali se bomo dogovarjati in dogovoriti, da bi proračun v tej obliki le sprejeli, 
če nam ne bo uspelo pa bomo obsojeni na začasno financiranje z dvanajstinami, 
nekatere projekte pa bomo žal morali ustaviti, saj po zakonu lahko izvršujemo le 
tiste investicije, ki smo jih sprejeli pred koncem lanskega leta.(DM)



SELITEV VRTCA LIVADE, KNJIŽNICE, LONKA IN KITAJSKA

ZAKAJ JE SDS GLASOVAL PROTI
Na minuli seji občinskega sveta Izola je klub svetnikov SDS 
nasprotoval sprejetju predloga proračuna. Sestavljeni proračun je v 
celoti nepregleden, v primeru sprejetja pa bi imel daljnosežne posledice 
za vse občane in obiskovalce Izole.
Z namero županje za ukinitev vrtca v Livadah, selitvi knjižnice v 
sedanji vrtec v Livadah, dograditev vrtca v Oktobrski ulici in program 
prostorske ureditve OŠ Vojke Šmuc in OŠ Livade smo bili seznanjeni iz 
medijev in odgovorov na svetniška vprašanja ter na osnovi poročil na 
svetu šole Livade. Zato smo oblikovali naslednja stališča:
1. Menimo, da bi morali vse te zadeve po zagotovilih županje Brede 
Pečan obravnavati na seji občinskega sveta že v jeseni leta 2001, pa vse 
do danes te teme še niso prišle na dnevni red občinskega sveta.
UKINITEV VRTCA V LIVADAH?
2. Glede ukinitve vrtca v Livadah mislimo, da je to pomembno 
vprašanje in ne samo zgolj proračunska postavka. Po mnenju kluba 
svetnikov SDS bi morala potekati razprava glede ukinitve vrtca Livade 
vsaj po krajevni skupnosti Livade in Jagodje, saj se po strokovnih 
merilih glede socioloških in vzgojnih vidikov skupine otrok selijo iz 
vrtca v šolo - v tem primeru OS Livade. Razprava bi morala potekati 
podobno kot poteka razprava glede prostorsko urbanističnih 
dokumentov, saj gre v tem primeru za veliko prostorsko spremembo, ki 
bo dolgoročno prizadela večje število krajanov Livad in Jagodja in 
njihovih otrok.

ALI VESTE ■■■:
da je sevanje vašega 

mobilnega telefona lahko škodljivo?
Učinkovita in nemoteča 

zaščita proti sevanju:
preprosto jo zalepite na vaš mobilni telefon!

URNIK: 8-12 in 15-18, sobota 8-12

UGOTOVITE, kaj vse lahko storite za svoje zdravje. Obiščite nas.

Izdelki za zdravo življenje

SELITEV KNJIŽNICE V LIVADE?
3. Glede preselitve knjižnice Izola na sedanjo lokacijo vrtca Livade se s 
predlagano rešitvijo Županje ne strinjamo saj mislimo, da bi morali 
občani glede lokacije knjižnice povedati svoje vsaj na zborih krajanov 
ali pa celo na referendumu. Smo proti siromašenju centra Izole z 
javnimi objekti kot je knjižnica in smo proti selitvi knjižnice iz centra 
Izole na obrobje, kjer sploh ni rešen dovoz za večje število ljudi 
predvsem starejših in otrok. Ob tem bi rad spomnil, da je klub 
svetnikov že večkrat opozarjal in zahteval, da se uredi semafor za pešce 
čez Prešernovo ulico, pa se vse do danes to ni zgodilo, kljub večkratnim 
prometnim nesrečam avto-pešec največkrat s smrtnim izidom! V 
primeru selitve knjižnice na novo lokacijo in ob tem, da nimamo 
urejenega javnega mestnega prometa, bi se zagotovo povečalo število 
prečkanj pešcev- predvsem otrok preko Prešernove ulice in s tem 
potencialno tudi nevarnost nesreč.
KAJ PA KULTURNI DOM?
4. Če je bil županji strošek postavitve semaforja za pešce na gumb na 
Prešernovi ulici prevelik strošek, potem naj razmisli zakaj naj bi 
svetniki podprli selitev knjižnice v Livade, kjer zadeve še zdaleč ne 
bodo urejene tako kot bi morale biti. Predvsem pa pri selitvi knjižnice 
ni toliko kritična knjižnica kot so prostori Kulturnega doma in male 
gledališke dvorane, saj so se zaradi nevarnosti morali izseliti iz 
zgornjih pisarn uslužbenci Centra za šport in prireditve. Obiskovalci v 
gledališču pa imajo priliko videti strop, ki kaže zelo klavrno podobo 
obiskovalce nehote spravlja v strah, da ne bodo dočakali konca 
predstave. O sanaciji kulturnega doma nismo zasledili nič v proračunu.
5. Glede dograditve vrtce v Oktobrski revoluciji mislimo, da je 
preuranjeno o tem govoriti in postavljati finančne konstrukcije, če še ni 
bila sploh narejena urbanistična študija, ki bi pokazala ali je sploh 
možno na tisti lokaciji dograditi vrtec zaradi okoliških objektov. Po 
predpisih so namreč določeni odmiki stavb, število oddelkov, velikost, 
prepisano je tudi osončenje vrtca in podobni kriteriji. Po zadnji letošnji 
epidemiji Rota virusa v Ljubljani klub svetnikov SDS meni, da si Izola 
ne sme privoščiti, da bi imela samo en ogromen vrtec, katerega bi v 
primeru take ali podobne epidemije morali zapreti.
6. V kolikor ne bo prišlo do predvidene razprave na občinskem svetu in 
po krajevnih skupnostih, kjer bi krajani povedali svoje poglede na 
rešitev teh vprašanj in bo prišlo do preglasovanja koalicije nad 
opozicijo, bomo razmislili o pobudi za razpis referenduma glede 
perečih vprašanj.
7. Zavedamo se, daje potrebno za preselitve, dozidave in spremembe 
izpeljati tudi postopke za pridobitev projektne dokumentacije, 
lokacijskih in gradbenih dovoljenj ter izvedbo razpisov tako za projekte 
kot tudi za izvajalce. Časovno ocenjujemo, da je potrebno za to vsaj 
dvanajst mesecev, zato je tudi finančno sporno, daje to že v letošnjem 
proračunu in ne v proračunu za leto 2003. Iz tega sledi, da je letošnji 
proračun nerealen, saj vsega predvidenega denarja ob projektih, 
razpisih, dinamiki gradnje, plačilih z 90 dnevnim odlogom ni možno 
koristiti v letošnjem letu.
O LONKI IN KITAJSKI
8. Nadzorni odbor občine je ugotovil, da je županja oddala Lonko 
brezplačno in brez javnega razpisa. Nerazumljivo se nam zdi, da 
izolsko turistično društvo z denarjem s trženjem Lonke dela kot svinja z 
mehom. Namesto pomoči izolskim društvom za turistično promocijo 
Izole, le tega namenja za eksotična potovanja v daljno Kitajsko za svoje 
funkcionarje, v smislu sedaj nam bodo pa Kitajci rešili turizem. 
Omenjeni proračun je zelo slabo pripravljen in predstavlja le spisek 
predvolilnih želja županje in brez realnega finančnega pokritja le-teh. 
Ker se naš mandat počasi izteka in se bližajo volitve se tako 
pomembnih vprašanj glede sedežev javnih objektov, selitev in 
sprememb ne dela na vrat na nos ampak, z velikim razmislekom in 
širšim konsenzom v javnosti.
Zaradi odgovornosti do vseh Izolanov kot davkoplačevalcev takega 
proračuna ne moremo podpreti.

Klub svetnikov SDS 
Alojz Padar



O VARČNOSTI, LONKI, PLAŽAH IN MLADINSKEM CENTRU

Stranka LDS ima zelo negativno mnenje o predlogu proračuna, ker je 
mnenja, da je zelo slabo pripravljen. Predlog je spisek volilnih želja 
županje in brez realnega finančnega pokritja le-teh. S tako nastavljenim 
proračunom se tekoča poraba zajeda v prihodke kateri bi morali biti 
namenjeni v razvoj občine Izola. Tudi sestava dokumenta je neustrezna in 
nepregledna; o obrazložitvah niti ne bi zgubljali besed, zgleda namreč da 
je namen sestavljalca proračuna zamegliti transparentost porabe.
1. Iz proračuna naj se izloči načrt razvojnih programov Občine Izola za leta 
2001 - 2005 ter se ga čim prej predloži kot samostojno točko v obravnavo in 
sprejem občinskemu svetu. Ne pristajamo na tako neracionalno porabo 
presežkov sredstev iz prejšnjih let
2. Program prostorske ureditve in preselitve OŠ Vojke Šmuc, OŠ Livade, 
vrtca in knjižnice naj se pripravi za obravnavo in sprejem na občinskem svetu 
v najkrajšem roku. Županja je na več sestankih obljubila, da bo ta program 
obravnaval občinski svet v mesecu Oktobru 2001. Zgleda, da se je ustrašila 
nasprotovanj občanov, staršev (pretežno iz naselij Jagodje in Livade) in javne 
obravnave v javnosti ter gaje zato skrila med proračunskimi papirji.
3. Da se na strani 49 točka B - V. Skupni primanjkljaj -244.952.467,00 SIT 
zmanjša na - 50.000.000,00 SIT tako da se zmanjša naslednje postavke: Stran 
48 točka 40 tekoči odhodki 759.987.899,00 SIT se zmanjšajo za 
166.174.582.12 SIT. Tako se bodo tekoči odhodki povečali za indeks 107 glede 
na oceno izvršitve leta 2001, kar je razumno povečanje. Uskladitev pod 
postavk na kontih naj pripravi županja.
KNJIŽNICO V STARI ITALIJANSKI VRTEC
4. Za rešitev knjižnice naj se nameni stavba bivšega vrtca v Drevoredu l.maja 
in sicer do sprejema dokončne rešitve lokacije Tako bi se zelo hitro rešil 
pereč problem utesnjenosti knjižnice in zaprtje mladinskega oddelka zaradi 
statičnih težav v sedanji stavbi. S to rešitvijo bi lokacija ostala v centru mesta, s 
čimer bi sledili cilju, da se javne institucije ne bi selile na obrobje mesta. Pa 
tudi s t<j rešitvijo bi zelo hitro rešili pereči problem knjižnice.
VPRAŠLJIVA NAJEMNINA ZA LONKO?
5. Prihodki naj se povečajo za 7.000.000,00 SIT (ocena prihodkov) iz naslova 
najemnine za Lonko; se jih nameni Zavodu za kulturo, šport in prireditve za 
financiranje zdravniških pregledov otrok in mladine v športnih klubih in za 
vzdrževanje športnih površin. Ker je zadnje 2 leti županja oddala Lonko v 
brezplačno upravljanje Turističnemu društvu Izola z namenom, da se iz 
prihodkov financirajo prireditve, ampak v medijev in iz proračunov pa je videti 
da se omenjene prireditve financirajo tudi iz proračuna. Menimo, da je bil ta 
ukrep županje neučinkovit in ne transparenten, saj vzbuja sum, daje bila Lonka 
oddana zaradi družinskih povezav.
6. Na strani 24 naj se črta besedilo pod točko 5.7 in se ga nadomesti: Pri 
izdelavi predloga razporeditve proračunskih sredstev ne moremo še predvideti 
porabe sredstev, ker javni gospodarski zavod Turistični center Izola še ni 
obravnaval in sprejel osnutka programa razvoja turizma za leto 2002 Zato 
se postavke na odhodkovni strani na strani 75 združi pod točko 4 ODHODKI. 
Cilji zavoda v letu 2002 so da se zavod registrira kot pravna oseba in čim 
prej zaposli direktorja zavoda izbranega na javnem razpisu. Izboljša naj se 
delo TlC-a v okviru zavoda in sodelovanje s turističnimi subjekti iz občine ter 
širše. Občina naj opravi postopek za izstop iz GIZ-a, ker je upravni odbor ta 
sklep že sprejel v letu 2001. Sredstva naj zavod razdeli zunanjim izvajalcem za 
prireditve in promocijo, izbranim na javnem razpisu. Zavod naj sofinancira 
prireditve in promocijo v višini 60% programa v kar so zajete tudi usluge
občine (prostor, oder, tehnična sredstva...... ). To predlagamo, ker je
organiziranost turizma v občini zelo netransparentna in se ne ve, kdo pije in kdo 
plača. Naš predlog je v duhu zakona za pospeševanje turizma, kjer je glavni 
akter, ki opravlja javno funkcijo v turizmu lokalni LTO, in to je v občini Izola 
javni gospodarski zavod Turistični center Izola. Taka organizacija je tudi v 
večini občin po Sloveniji.

Tudi število prireditev in kakovost le-teh bi bilo dobro pretehtati. Saj ne 
moremo podpirati politike: KRUHA in IGER, temveč moramo slediti cilju 
kvalitetne in ciljane promocije, ki prinaša tudi finančni efekt na prihodkovni 
strani proračuna. Z omejitvijo financiranja v % bomo spodbudili organizatoije, 
k pridobivanju pokroviteljev za svoje prireditve, ne pa da so določene prireditve 
tudi do 90% financirane iz proračuna. Tako bi del sredstev ostal tudi za nove 
prireditve, ki bi obogatile našo turistično ponudbo. UO zavoda naj čim prej 
obravnava program in ga pošlje občinskemu svetu v soglasje, da bo možno 
financiranje dejavnogti v letu 2002.
SONČNO NABREŽJE DRŽAVI, VELIKI TRG OBČINI
7. Ker je država zainteresirana za odkup prostorov na Sončnem nabrežju 8 naj 
se predvidi prihodek od prodaje cele stavbe državi in odhodek za selitev 
županstva in ostali služb, ki so na tem naslovu na lokacijo Stara občina 
(komunala) v Verdijevi ulici. Ker UE Izola potrebuje dodatne prostore za 
svojo dejavnost in je vlada v svojem proračunu za leto 2002 predvidela sredstva 
za razrešitev tega problema, predlagamo da se nemudoma pristopi k reševanju 
te selitve, saj obstaja nevarnost, da se vlada odloči in kupi poslovne prostore za 
UE kje na obrobju mesta. Lokacija za županstvo v stari občinski zgradbi v 
strogem centru mesta se nam zdi najbolj idealna za preprečitev odmiranja 
starega dela mesta in priložnost da se ta strošek pokrije s prihodki od prodaje. 
Tako bi tudi občani začeli ločevati pristojnosti občine in UE.
8. V odloku o proračunu naj se določi, pod katerimi pogoji in za katere namene 
se lahko občina kratkoročno zadolžuje in kateri prihodki od prodaj se 
zagotavljajo za določene investicije. Določi naj se, da ni možno pričeti 
določenih investicij, če občina nima zagotovljenega denarja. Da ne bi prihajali v 
tako situacijo kot z zdravstvenim domom, ko občina že 2 leti ni prodala 
nepremičnin, katere so bile namenjene za izgradnjo le-tega in se mora v 
letošnjem letu zelo zadolževati, da lahko poravnava zapadle obveznosti.
9. V odloku o proračunu naj se omeji prerazporejanje med postavkami in 
prepove drugačna poraba Tako bi preprečili, da županja porablja sredstva 
mimo sprejetega proračuna za druge namene, kot jih je sprejel občinski svet. 
Nato pa naknadno legalizira s sprejetjem rebalansa proračuna po končanem 
letu. Tako se poveča odgovornost izvrševalcev in planerjev proračuna.
PROST VSTOP NA PLAŽO
10. Na strani 17 točka 410 preveri naj se financiranje prostega vstopa na 
plažo Hotelov Simonov zaliv d.d., da se preveri konflikt interesov, ker je po 
naših informacijah KAD eden od vplivnih lastnikov podjetja, kjer je zaposlen 
na visokem položaju, ožji sorodnik županje.
11. Zaposlenost naj se omeji v letu 2002 na 53 oseb. Po naših podatkih seje od 
nastopa županje zelo povečalo število zaposlenih v občinski upravi od 35 na 
53, kar je indeks 151,43 v cca. 5 letih.
12. Predvidi naj se prihodek od prodaje zemljišča Primorju d.d. v območju 
Oktobrske ul. in odhodek za nakup ekvivalentnega zemljišča od Primorja 
d.d. na območju stare Opreme (za Srednjo gostinsko šolo). Po našem 
mnenju je sklep o prodaji zemljišča Primorju d.d., kateri naj bi bil sprejet na 
dopisni seji, neveljaven. Zato predlagamo, da občina ponudi podjetju 
zamenjavo zemljišč na zgoraj omenjenih območjih. Saj je občina zainteresirana, 
da se gradi čim več stanovanj ni pa zainteresirana za gradnjo počitniških 
stanovanj na območji stare Opreme. Menimo, da podjetje Primorje nima več 
predkupne pravice v območju Oktobrske ulice, saj je minilo že več kot 5 let od 
sprejetja ZN za to območje. Po naši zakonodaji ima lahko kupec največ 5 letno 
predkupno pravico.
13. Na strani 53 V. Program prodaje stvarnega premoženja občine Izola za leto 
2002 je potrebno zagotoviti, da o vsaki posamični prodaji odloča občinski 
svet, ter se v točki 15 dodajo tudi parcele iz ZN Kredo, ki so v lasti občine 
Zaradi novih prihodkov se korigira v pripadajočem znesku tudi prihodkovno 
stran proračuna. Prodajo se opravi z javno dražbo, saj bi se tako zagotovil večji 
prihodek od prodaje in manj bi bilo obtoževanj v javnosti o privilegiranih 
izolskih občanih. Tako bi se tudi letošnji primanjkljaj zmanjšal, ter bi ostalo 
nekaj denaija za investicije v naslednjih letih.
POČAKATI Z MLADINSKIM CENTROM ARRIGONI
14. Na strani 82 točka 420 investicijski odhodki: premisli naj se o smotrnosti 
porabe teh sredstev za izdelavo PGD in PZI. Mislimo, daje to le volilni projekt 
županje in slab poskus kupovanja glasov mladine, ker v programu za 
naslednja leta (do 2005) ni zaznati sredstev za odkup stanovanj v objektu v parku 
Arrigoni, kar pomeni, da tudi projekt mladinskega centra ne bo do takrat zaživel.
15. Črtajo naj se postavke na strani 82 št. 6.175.9 Združene igre narodov v višini 
6.500.000,00 SIT in se za isti znesek poveča postavka na strani 66 št. 4.1.3.5 
Vzdrževanje otroških igrišč. Če je želja posameznikov sodelovati v akciji 
Združene igre narodov predlagamo da se organizirajo v društvu in sodelujejo, 
sredstva pa naj pridobivajo iz občinskega proračuna s kandidiranjem kot vsa 
ostala društva. Zato predlagamo porabo teh sredstev za ureditev otroških igrišč in 
nakup igral. Občina že nekaj let zanemarja obnovo poškodovanih igral in nabavo 
novih (gugalnice, koši, goli....) ter ograjevanje igrišč pred nočnimi vandali.
16. stran 59 in 60 naj se združita pod naslovom ŽUPANSTVO. Tako bo za občane 
bolj transparento in pregledno kolikšen je strošek županstva.
Pripombe na osnutek proračuna za leto 2002 je v skladu z vabilom županje 
posredoval Svet občinskega odbora LDS Izola, ki jih je sprejel na svoji seji.

Predsednik OO LDS Izola
------------------------------------------------------------------------ ----------- Igor Franca
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ZAPRAVLJIVA ŽUPANJA, PRIREDITVE, CERKEV, LISICE

IZJAVA ZA JAVNOST
Svetniki ZZP Izola smo se po daljšem razmisleku odločili, da 
proračuna, ki ga predlaga Izolska županja Breda PEČAN ne 
moremo podpreti. Proračun je pripravljen tako, da ga lahko "reši" 
le predlagatelj, saj bi bili popravki na osnovi pripomb ali 
amandmajev preobsežni, nepregledni in bi zahtevali izpis novega 
proračuna. Ugotavljamo tudi, da pobude, ki jih je med letom 
dajala naša stranka niti minimalno niso vključene v predlog ge. 
Pečanove, s čemer dokazuje, da ji do našega mnenja v resnici ni 
mar (upoštevana je bila le ena pobuda, še ta nepravilno).
Razlogi za naše glasove proti proračunu so predvsem naslednji:
1. Proračun sprejemamo ob koncu meseca januarja, na osnovi 
listin, v katerih je "ocena izvršitve 2001". To je nesprejemljivo, saj 
onemogoča realno primerjavo. Ker je sprejem proračuna postavljen na 
začetek leta 2002 in ker je sklep o financiranju po dvanajstinah že 
sprejet, zahtevamo pred sprejetjem proračuna tudi sprejem 
zaključnega računa 2001 ali vsaj njegov osnutek na vpogled! V 
preteklem letuje na računu Občine prišlo do občutnega zmanjšanja 
sredstev (po naših podatkih je stanje za skoraj 370 milijonov manjše). 
Županja Občinskemu svetu še ni poročala o prerazporeditvah ali o 
izvajanju proračuna 2001, tudi o realizaciji prodaje premoženja, ki smo 
ga prodajali že v letu 2001 ne. Vprašljiv je tudi prihodek od prodaje 
zemljišča Primorju, kije bila izvedena "na hitro" na seji, ki kot kaže 
ni bila sklepčna.
O PRODAJI PREMOŽENJA
2. Četrtina proračuna (25%) je sestavljena iz prodaje premoženja
To je preveč, obenem pa tudi v letošnjem proračunu prodajamo 
premoženje, ki ga nismo uspeli prodati lani. Porabe sredstev nočemo 
načrtovati na osnovi prodaje, ki ni bila uspešna lani. Poraba brez 
uspešne prodaje vodi v zadolževanje. Dokaz je na 13. strani, kjer piše, 
da se lahko na osnovi sprejetega ("prenapihnjenega") proračuna v 
primeru izpada prejemkov iz prodaje Občina zadolži za dodatnih 130 
milijonov sit. Če se prodaja v letu 2002 ne izvede, pride do prekomerne 
zadolženosti v letu 2003.
3. Proračun, ki ga v sprejem predlaga županja načrtuje 305 milijonov 
tolarjev primanjkljaja To je 12% planiranih prihodkov. To ne zasluži 
komentarja, pač pa navadno obsodbo in takojšnje ukrepanje oziroma 
pripravo novega proračuna.
PROMOCIJA IN PRIREDITVE
4. V proračunu je 6 milijonov tolarjev "promocije po sklepih 
županje", ki naj bi se izkazala kot koristna in potrebna. Ni nam znano 
komu je taka promocija koristna in potrebna, saj s porabo takih sredstev 
svetniki nikoli nismo bili seznanjeni. Taka postavka je v letu volitev 
gotovo obsojanja vredna in nedopustna.
5. Poraba sredstev za turizem je namenjena predvsem prireditvam.
Glede na višino zneska in dosedanje izkušnje (nekateri organizatorji 
javno tarnajo nad obiskom in celo obsojajo Izolane "ker jih ni bilo"), 
pogrešamo porabo takih sredstev v trajnejše namene, kot so urejanje 
poti, parkirišč, parkov ali javno dostopnih fasad.

TRGOVANJE S CERKVIJO
6. Financiranje objektov verske skupnosti (vedno iste) je razpršeno 
in se "skriva" celo po krajevnih skupnostih. Zahtevamo da se tako 
financiranje prikaže na enem mestu in postane pregledno. V času, ko je 
občina postavljena pred dejstvo denacionalizacijskih zahtev taiste 
skupnosti in sofinanciranja obnove nekaterih obstoječih, morajo biti 
taki izdatki veliko bolj pregledni, predvsem pa znani širši javnosti! 
Amandma, s katerim je nastopila združena lista na sami seji in 
predlagala dodatno financiranje "cerkve" je le še dokaz o 
"trgovanju".
7. Načrt razvojnih programov Občine Izola ne more in ne sme biti 
del proračuna Gre za razvoj Občine v daljšem obdobju, predvsem pa 
za tematiko, ki zahteva širša in jasna pojasnila. Ne pristajamo na to, da 
se 5 milijard tolaijev investicij prikaže v eni tabeli. To je nedopustno, za 
svetnike v občinskem svetu pa skorajda žaljivo!
8. Program prodaje stvarnega premoženja je po našem mnenju 
neizvedljiv. V njem se pojavljajo objekti, ki smo jih že prodajali in jih 
bo očitno težko prodati. V najboljšem primeru bi morali porabo 
sredstev vezati na prilive iz prodaje tudi terminsko, najbolje pa bi bilo, 
da bi ob dejanski prodaji z rebalansom sredstva namenjali investicijam.
NE ZA LISICE, DA ZA KONCESIJO?
9. Načrt nabav v letu 2002 je po našem mnenju nepregledea Iz
skopih razlag gre razumeti zaostrovanje kaznovalne politike v Občini in 
s tem represije, ki se bo izvajala predvsem nad udeleženci v prometu. 
Nabava enote za izdajo pl. nalogov in sredstev za zaklep (lisic) sta 
nedopustni, za ZZP še bolj, ker čakamo na že leto dni stare pobude in 
vprašanja, ki so bila postavljena v zvezi s prometom.
10. Daje stanje zaskrbljujoče dokazuje postavka 7102 (stran 55), kjer 
piše, da so planirani prihodki od obresti "padli" na skromnih 7 
milijonov. V lanskem letu jih je bilo več kot 36, v letu 2000 pa celo več 
kot 76 milijonov. Denarna sredstva Občine Izola hitro "kopnijo", zaradi 
česar so prihodki od obresti vse manjši.
11. V proračunu, ki nam ga v sprejem predlaga Županja ni prihodkov iz 
naslova koncesije za Marino in oddajanja Lonke.

V klubu svetnikov ZZP Izola imamo občutek, da je letošnji predlog 
proračuna izredno nerealen. Glede na zmožnosti Občine Izola je 
občutno previsok in bi, v primeru, da bo sprejet, pomenil nekakšen 
"bankrot občine". Upamo, da se morebitni "podporniki" proračuna 
zavedajo posledic, kijih bo prinesel. Te so poleg finančnih težav lahko 
tudi očitki o predvolilnih potezah.
Svetniki ZZP pričakujemo nov predlog proračuna, v katerem ne bo 
primanjkljaja in tako obsežne prodaje premoženja. V dobro Izole in 
Izolanov je namreč potrebno preprečiti sprejem predlaganega 
proračuna, zato smo tudi glasovali proti.

klub svetnikov ZZP Izola, 
zanj predsednik Aleksander KREBELJ

P.s.: Že na sami seji sem 
Županjo pozval k 
spoštljivejšem obnašanju do 
kolegov svetnikov. Zdi se mi 
namreč, da je Županja "šla 
predaleč", ko je kolega iz vrst 
LDS-a pošiljala nazaj v šolo, 
kjer naj bi se učil matematike. 
Enako mnenje imam o njenem 
govoru pred odhodom iz 
dvorane, ko je vse prisotne 
spomnila na volitve in njih 
obveznosti. Res je, bili smo 
izvoljeni, ne pa dani Bredi 
Pečan v uporabo in na ukaz. 
Odločati se moramo po svoji 
vesti, ki v primeru proračuna 
pravi, da Izola ne sme 
bankrotirati. To bi lahko 
vedela tudi županja, ki je bila 
prav tako izvoljena in ima za 
seboj "bogate politične 
izkušnje"!



Arrlgonlla so osvojile tretje 
mesto za ekipo Šampionko Iz VrtoibB

NAMIZNI TENIS 
KADETINJE ARRIGONIJA 
TRETJE V DRŽAVI
V soboto in nedeljo je v Arrigoniju 
potekal ekipni finale za kadetinje. Na 
finalu je nastopilo osem najboljših 
ekip, ki so si pravico nastopa izborile 
na predhodnih kvalifikacijah.
Igralke

sa ekipo a
In Fužinarla iz Raven na Koroškem
Sam vrh končnice je bil zelo izenačen, 
saj je vsaka ekipa med prvimi tremi 
imela po eno zmago in en poraz, žal 
pa so imele igralke Arrigonija 
najslabši količnik.
Igralkam Arrigonija gredo vse čestitke 
za prikazano igro in vzdušje v ekipi, 
saj je ekipa prikazala več, kot trenutno 
zmore.
Za ekipo so nastopile: POtTO KllkOVOC,
Alenka Ačimovič, Mala Roprot, Kristin 
Fatorič In Nika Marušič.
Rezultati:
Arrigoni : Partizan Ljubljana 4:0; 
Arrigoni : Logatec 4:0;
Arrigoni : Fužinar4:3;
Arrigoni : Muta 4:2;
Arrigoni : Šampionka 2:4 
Vstni red: 1. Šampionka, 2. Fužinar, 3. 
Arrigoni, 4. Muta, 5. Rakek, 6. 
Partizan, 7. Vesna Zalog, 8. Logatec

KAPUČINO
Sfl&it
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IZIM NI lOnSNIH IIINIIJi
KADETI PETI
Na ekipni finale so se uvrstili tudi kadOtl, ki so 
nastopili v Murski Soboti. Ekipa Arrigonija je 
pričela turnir z dvema visokima porazoma proti 
drugi in tretji ekipi, nato pa zmagala tri tekme 
zapored, kar je zadostovalo za Odlično POtO 
mÓStO. Uvrstitev mladih Izolanov velja za veliko 
presenečenje, saj gre za ekipo, ki bo Š0 dVO loti
tekmovala v tol katogorlll.
Za ekipo so nastopili: Frank Simon, Vukovič 
Grogor In Trbovc Matjal
Rezultati:
Arrigoni : Vesna Zalog 0:4;
Arrigoni : Radlje ob Dravi 0:4;
Arrigoni : Puconci 4:1;
Arrigoni : Ptuj 4:2;
Arrigoni : Rakek 4:3
Vrstni red: 1. Murska Sobota, 2. Radlje, 3. 
Vesna Zalog, 4. Merkur iz Kranja, 5. Arrigoni, 
6. Rakek, 7. Puconci, 8. Ptuj

KADROVSKE TEŽAVE B. ČUKA
Izolski trener Boris Čuk je imel na tekmi z 
Olimpijo precej težav tudi s sestavo ekipo.
Poleg poškodovanih in manjkajočih
Petrmie,Višnjevec, Dražene in Sabine Šmitran
so imele še kadetinje prvenstveno tekmo ob 
15:00 v hali Tivoli ravno proti Olimpiji, ki ni 
pristala na prestavitev. Ob 17:00 pa sta ekipi 
igrali člansko tekmo.
Obalno moštvo je že tako izredno mlado, tako 
da seje v kadetski tekmi Čuk odrekel najboljšim
igralkam (Adamič, Čvorak, Hrnjič, Argenti, 
MitrUŠeVSKa), ki so odigrale člansko tekmo, 
preostale igralke pa so odigrale kadetsko. Na 
članski tekmi je imel tako na razpolago le prvo 
sedmerko in utrujene rezervistke. Po tretji 
izključitvi izredno razpoložene ČVOrakOVC pa je 
ostal v končnici brez pravi rešitev.

ROKOMET 
t. DRL - ženske 
Olimpija - Izola Dori KM0 
28:27(14:13)
Ljubljana - Hala Tivoli, sodnika 
Kočevar in Lesar
Olimpija: Brezovar, Bošnjak 4(3), 
Durkovič 5, Frol, Čurko A. 7, Jakovčič 
3, Čigoja, Bratkovič, Markovič 2, 
Oven, Petojevič, Zajec, Inčič.-Puš 5 (1), 
Zec
Izola Bori KMO: Stubelj 1, Hodžič, 
Čubrilo, Adamič 9 (1), Hrnjič 5, 
Čvorak 9(2), Mitruševska 2, Kaltak, 
Poljak, Šviligoj, Argenti 1, Poljšak, 
Škopelja, Gatej 
7-M: Olimpija 8(4), Izola 4(3)
Izklj.: Olimpija 4 min, Izola 12 min 
Diskv.: Čvorak 57' 3x2 min 
Čeprav so zadnje tekme Ljubljančanke 
igrale vidno oslabljene, so tokrat 
zaigrale v popolni postavi, z izjemo 
poškodovane Vesne Vinčič. Na drugi 
strani pa so bile Izolanke brez 
poškodovanih Dražene Šmiran in Ane 
Petrinja, ter odsotnih Katje Višnjevec in 
Biljane Šmitran
Sam začetek tekme je pripadel domači 
ekipi, ki si je takoj priigrala 4 zadetke 
prednosti (5:1). V nadaljevanju so 
Izolanke le strnile svoje vrste in 

odigrale veliko bolje. Izenačile so že na 6:6. 
Predvsem Petra Adamič in Jelena Čvorak sta bili 
ob Darji Škopelja najboljše na igršču. V 
nadaljevanju prvega polčasa so domače igralke še 
vedno držale pobudo in prednost enega do dveh 
zadetkov.
Drugi polčas pa so varovanke trenerja Čuka 
odigrale veliko bolje in si kmalu prigrale dva 
zadetka prednosti. Prednost so držale vse do 
zaključnih minut (24:26). V zadnjih minutah pa so 
domače izkoristile prednost igralke več na igrišču 
in tik pred zadnjim piskom sirene je Špela 
Markovič dosegla odločilen zadetek in prinesla 
svoji ekipi dve točki, ki jim veliko pomenijo v 
borbi za tretje mesto.
Izolanke pa so zapravile priložnost, da se prebijejo 
iz skupine ekip, ki tvorijo spodnji del 
razpredelnice.
V soboto čaka Izolanke še ena težka tekma v 
domači dvorani proti Jelovici.

/ \ POGLED 
"V S STRANI

^s%) piše ŽARKO
Ijf za Kapučino Šporrt

7 i
Ah, ta rokomet. Ali ima smisel izgubljati čas ob 
gledanju tekem evropskega prvenstva. Naša 
reprezentanca s pomočjo sreče nadaljuje nekoliko 
bolje, vse skupaj pa je le bleda senca velikih 
besed. Žal se bomo morali sprijazniti, da so dobre

igre obeh naših državnih prvakov v tujih rokah. 
Lahko je biti dober meed dobrimi, ko pa "dobrih" 
ni, smo sposobni samo en polčas. Kako bi se naše 
"zvezde" obnesle v kakšnem tujem prvenstvu žal 
ne vemo, le redkim se uspe prodati. Ob vsem 
videnem, pa sem razočaran nad sojenjem. 
Privilegiji so prosotni in če nisi med "izbranimi" 
dobiš batine brez možnosti za revanš. Evropski 
rokometni vrh se zelo počasi spreminja in skoraj 
brez težav bi napovedal vrstni red reprezentanc. 
Rokomet kot igra in vodenje vsega skupaj kriči po 
spremembah, vodstvo Evropske zveze pa po 
nojevsko. Domači rokometni dogodki so še 
veedno v ženskih rokah. Izolanke so gostovale v 
Ljubljani in tesno izgubile proti Olimpiji. Poraz je 
toliko bolj boleč, saj so Izolanke res dobro igrale,

poškodbe so še prisotne in Boris ima probleme s 
sestavo ekipe. Vse izgleda še bolj črno in to v 
trenutkih, ko čakamo tudi mi Evropo. Po vsem 
premišljevanju, željah in kombinacijah smo 
lahko zadovoljni z nasprotnikom. Težko bo 
dobiti potrebne informacije, poskuša se preko 
vseh virov, vendar je tam še vedno "drugi svet". 
Minimalna prednost igranja prve tekme v Izoli 
bo tako pogojena še z ostalimi pripadajočimi 
elementi. Moška stran rokometa počasi le sanira 
primankljaje. Ob treniranju so odigrali tudi nekaj 
tekem in rezultati so pozitivni. Premika se, 
vendar pa...

http//izola.gvcri.net
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0DB0IKA-2.D01-moški 
Izola Jlstec Triglav 0:3 (-15, -23, -251
Zdaj je povsem jasno, da Izolani še niso dovolj zrela ekipa za vrh 
drugoligaške lestvice, čeprav so se proti izkušenim triglavanom dobro 
držali. Pravzaprav so bili podrejeni le v prvem nizu, potem pa vse 
boljši in malo je manjkalo, pa bi v tretjem nizu bili zmagovalci. V 
soboto pa jih čaka še težje srečanje z vodilnim SIP Šempeter in 
obstanek v sredini lestvice.
3. DOl-ženske 
lzola:Šentvid 3:0 (15,11,151
Izolanke so s skromnimi gostjami opravile na hitro in ostale na drugem 
mestu prvenstvene lestvice, v soboto pa bodo gostovale pri skromnem 
drugem moštvu HITA iz Nove gorice.

KEGUANIM. A ženska lige 
IGEM:IZOla 7:1 (2540:2308)
ROKOMET - priprave prvoligaša
Izolski prvoligaš se pripravlja na spomladanski del prvenstva, pred 
dnevi pa je Fredi Radojkovič zbral igralce za trening tekmo s PP 
Hrpelje. Izolani so bili v prvem delu bistveno boljši in so vodili za 7 
zadetkov, v nadaljevanju pa so zaigrali vsi domači igralci in gostje so 
na koncu zmagali. Kljub vsemu je domači trener lahko zadovoljen s 
tem, kar so prikazali igralci pred nadaljevanjem prvenstva.

ROKOMET -STAREJŠI DEČKI 
MRK IZOLA: RK CIMOS KOPER 18:0
Minulo soboto so izolski starejši dečki gostili vrstnike iz Kopra. Oboji 
so prikazali zelo lepo igro z malo tehničnimi napakami in tekma je bila 
tudi za številne gledalce zalo zanimiva. Tekma je bila sprva zelo 
izenačena, ekipi sta se izmenjavali v vodstvu in naši so odšli na odmor z 
golom prednosti (6:5).
Koprčani so v drugem delu hitro povedli (7:9) a potem, tudi po zaslugi 
obeh razpoloženih izolskih vratarjev (Čuka in Dediča), niso več uspeli 
zatresti izolske mreže. Ravno nasprotno pa se je dogajalo na drugi 
strani igrišča, kjer so naši naredili delni izid 11:0 (!?). Naši so torej z 
odlično obrambo ponovno dokazali, da lahko premagajo vsakogar. 
Upamo, da jim bo to uspelo že prihodnji teden v Ljubljani.
Za Izolo so igrali: Uroš Čuk, Uroš Srabotič 5, Miran Kaligarič, Rok 
Gomezelj 4, Rok Jurman 4, Tilen Slama, Marko Cvetkovič, Matej 
Srabotič 2, Matic Čebuli 2, Amel Hodžič, Rok Kocjančič, David Ivančič 1, 
Matej Kleva, Jasmin Dedič

IUD0 - Področno prvenstvo ŠŠD 2001 / 02
Tekmovanje, ki se gaje udeležilo 75 tekmovalcev iz 17-ih Osnovnih 
šol iz Kopra, Izole, Pirana ter Nove Gorice, se je odvijalo v koprski 
dvorani Bonifica, 20. 1. 2002. Doseženi so bili sledeči rezultati:
1, OŠ Antona Ukmarja (85 točk), 2. OŠ Vojka ŠHIUC (65 tOČkl, 3. OŠ 
Janko Premrl - Vojko (60 točk), 4. OŠ Dekani, 5. OŠ Vicenzo 
Decastro, 6. OŠ Dušana Bordona, 7. OŠ Gračišče, 8. OŠ Prade, 9. OŠ 
Oskar Kovačič, 10. OŠ Pinka Tomažiča, 11. - 13. OŠ Ivana Robiča 
(Šempeter), OŠ Solkan, OŠ Deskle, 14. OŠ Ivana Robiča (Vogrsko), 
15. -17. oš Dobrovo, OŠ Livade, OŠ Dante Alighieri.
Starejši učenci in učenke OŠ Vojke Šmuc so se tako uvrstili na finalno 
državno prvenstvo, ki bo februarja na Ptuju.
Posamični rezultati: 
starejše učenke:
do 57 kg - 2. mesto • Romi Smajlagič (OŠ Vojke Šmuc) 
do 36 kg - 2. mesto - Sibel Altinoz (OŠ Vojke Smuč) 
do 44 kg -1. mesto ■ Tara Riziak (oš Vojke šmuc)

3. mesto - Nika Jačmenjak (oš Vojke Smuč)
starejši učenci:
do 38 kg -1. mesto - Lojze Semolič (OŠ Vojke Šmuc) 
mlajši učenci:
do 36 kg - 3. mesto - Rene Oblak (OŠ Vojke Šmuc) 
do 40 kg - 2. mesto ■ Kevin Ukota (OŠ Vojke Šmuc)
do 44 kg -1. mesto - Robert Krbavčič (os Vojke šmuc) 
nad 50 kg - 2. mesto - Jani Pevec (OŠ Vojke Smuč)

4. mesto ■ Vito Gregorich (OŠ Dante Alighieri)
cicibani:
nad 36 kg - 4. mesto ■ Peter Peloza (OŠ Livade)

f qoutìoue nino ^
IZOLA, Ljubljanska 40, tel. 05 / 641 - 62 - 25

IZVIRNA, UNIKATNA,
MATURANTSKA OBLAČILA

ŽE ČAKAJO NA VAS!
OBLAČILA IZ KOLEKCIJE 2001 

V FEBRUARJU
50% POPUST v blagu

^ Bodite drugačne, oblecite se pri NINI, v Ljubljanski 40 v Izoli!^

ŠPORTNO DRUŠTVO MAESTRAL

S,
organizira 

*MUC ANJE
V MARIBORSKEMU POHORJUJZIDANIŠKOV DOM)

MED ZIMSKIMOOCITNICAMI
Športna šola MAESTRAL organizira: 

‘N Športne delavnice za predšolske 
otroke (3-5let)-sreda od 18-19 ure v 

telovadnici vrtca Livade 

* Športna delavnica za dečke in 
• _ deklice (6-9let) - torek in petek od 

-«■ 16.30-17.30 v športni dvorani Livade

f "V *
'V* V . s . - _

informacije: telefon 640 39 89 oz. 041 644 817 (Tone Barič)

POPUSTI - POPUSTI - POPUSTI
KOLEKCIJA POMLAD-POLETJE ŽE V RAZPRODAJI 

nrlfi.1?.?nni rin fi 1 3nn?

Z»

v Izoli, Veliki trg 6, v Mandraču 
tel.: 05/ 641 56 50, 641 86 50



IZOLAN POZDRAVIL VELEPOSLANIKA 
ERIKA VAN DER LINDNA
Prejšnji četrtek je Gimnazijo Koper obiskal vodja Delegacije evropske 
komisije, veleposlanik Eric van der Linden. Po ogledu razstave, 
kulturnem programu in predstavitvi mednarodnih dejavnosti se je g. 
van der Linden 
srečal z dijaki. V imenu 
dijakov Gimnazije Koper ga 
je nagovoril predsednik 
dijaškega parlamenta Miha 
Slekovec. Ob tej priložnosti 
mu je izročil tudi darilo, 
sliko - izdelek dijakinje 
Umetniške gimnazije.

V pogovoru z dijaki je g. van der Linden predstavil proces vključevanja 
Slovenije v Evropsko unijo, predvsem pa argumente zanjo. "Zdi se mi 
pomembno, da se o pomenu vključevanja v EU pogovarjam z dijaki, 
kakršni ste vi. Stati na začetku 21. stoletja za mejami svoje države ni 
najboljša poteza. Vi boste tisti, ki boste živeli v tej Evropi, in začeti 
morate misliti, kaj boste od nje dobili."
Dijaki so veleposlaniku zastavili številna vprašanja, med drugim sojih 
zanimala vprašanja v zvezi s šolskim sistemom , položajem kmetov, 
preživetju naših podjetij v močni konkurenci velikega trga in položaju 
naših manjšin v novi skupnosti.
Gimnazija Koper je bila tretja šola, ki jo je med svojim bivanjem v 

; r v Sloveniji obiskal g. van der
™ Linden. Za srečanje z vodjo

delegacije je bilo med dijaki 
'■»i | T veliko zanimanja, kar kaže na to,

lit lèv želijo odprtih
L ^ pogovorov, kjer lahko neposredno 

'M izrazijo svoje poglede in
pomisleke na življenje v novi

I skupnosti.

I'
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Barbara Dobrila 
Foto: Pavel Fičur
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GRAND HOTEL 
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SOBOTA-SABATO 
09.02.2002

EL MARlACHl & BRAS1L SHOW

METROPOL GROUP

CENTER JE ODPRL VRATA
V

V izolski občini smo
dokaj pozno dobili 
center za zdravljenje 
odvisnosti, a je zato 
toliko celovitejši. V ptek 
so namreč v novem 
izolskem zdravstvenem 
domu predstavili
delovanje centra za 
psihiatrijo in medicino 
odvisnosti, ki je prvi v 
Sloveniji in eden izmed 
prvih v Evropi, ki 
obravnava primere 
odvisnosti s
pridruženimi duševnimi motnjami (komorbidnosti).
V izolskem zdravstvenem domu od decembra deluje eden izmed 18 centrov za 
preventivo in zdravljenje odvisnosti od prepovedanih drog Toda izolska 
medicina odvisnosti obravnava tudi odvisnost od tablet, alkohola, cigaret in 
drugih nekemičnih snovi (tudi odvisnost od iger na srečo).
Mercedes Lovrečič, vodja centra za psihiatrijo in medicino odvisnosti, je 
pojasnila, da s pojmom komorbidnost označujejo sočasno prisotnost najmanj 
dveh, med seboj povezanih diagnoz. To so primeri, ko imajo pacienti poleg 
težav z uživanjem ali odvisnostjo od psihoaktivnih snovi tudi duševne motnje. 
Med odvisniki od neke psihoaktivne snovi je po besedah prof. Icra 
Maremmanija, pionirja na področju komorbidnih ambulant z univerzitetne 
psihiatrične klinike v Pisi, kar 50 do 90 odstotkov takšnih, ki imajo še 
najrazličnejše duševne motnje. Uživanje določene psihoaktivne snovi lahko 
prekriva simptome duševne bolezni, bolniki z različnimi psihičnimi motnjami 
si lahko z uživanjem psihoaktivnih snovi lajšajo težave, izboljšujejo počutje, ali 
pa lajšajo stranske učinke zdravstvenih terapij.
"Integriran pristop pri obravnavi 
odvisnosti, natančna diagnoza o 
duševnem stanju je ključnega 
pomena in prvi korak za uspešnejšo, 
celovitejšo obravnavo odvisnika, " je 
dejala Mercedes Lovrečič.
V izolskem centru so ustanovili tudi
raziskovalno skupino, ki bo spremljala 
epidemiološke podatke o
komorbidnosti. Sicer pa bo ta izolska 
ambulanta na začetku delovala za 
samoplačnike Na včerajšnji predstavitvi novega centra je direktor izolskega 
zdravstvenega doma Marino Ferfolja poudaril, daje njihov zdravstveni dom 
edini v Slovenski Istri, ki mu država ne financira psihiatrične ambulante, zaradi 
česar morajo izolski bolniki po brezplačno pomoč v Koper, prav tako še ne 
prejemajo finančne pomoči za zdravljenje odvisnosti z metadonskim
programom. V občini je registriranih približno 80 oseb, ki imajo težave z 
odvisnostjo od prepovedanih drog, nekaj deset pa jih že prejema metadon. 
"Pri tem je zelo pomembno, da se noben občan ni pritožil nad lokacijo

metadonskega centra," je poudarila 
županja Breda Pečan.
V zdravstvenem domu so včeraj 
predstavili še novo ambulanto za 

j- I obvladovanje stresa in psihokoronamih
» ,7| bolezni, ki jo vodita doc. dr. Andrej
^ t Marušič in Dorijan Marušič.

) | "Tudi depresija in ishemična bolezen
■ Jk I srca se prepletata. Od bolnikov s

| koronarno boleznijo, ki ležijo v 
bolnišnici, jih 30 odstotkov trpi za 
depresijo. Če ne obravnavamo obeh 

bolezni hkrati, nam ena uide. Zato z Darijanom Marušičem predlagava 
integriran pristop v psihokoronarni ambulanti. Depresija sama, neodvisno 
od holesterola, hipertenzije in kajenja, napoveduje zgodnejšo smrt pri 
miokardnem infarktu. Kdor se pri infarktu odzove depresivno, po statističnih 
podatkih prej umre. Za srčne bolnike ni primernih veliko antidepresivov, 
ker povzročajo dodatne zaplete, gp ]
Poznamo pa antidepresive, ki so 
varni in pomagajo v 60 odstotkih, i
Toda primere morata obravnavati ŠK 
psihiater in kardiolog skupaj," je 
za Delo pojasnil dr. Andrej 
Marušič, nacionalni koordinator za 
področje duševnega zdravja pri 
Svetovni zdravstveni organizaciji 
(WHO).

Boris Šuligoj (Delo)

I-
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VODA BO PROBLEM
V Kopru je bil včeraj (sreda, 30. 2.) 
posvet o problematiki vodooskrbe v 
Slovenski Istri na katerem so se 
prisotni lahko seznanili z nič kaj 
rožnatim položajem vodooskrbe v 
treh obalnih občinah.
Leta 2005 namreč poteče pogodba o 
dobavi vode s Hrvaško, rižanski izvir 
pa je preskromen za vse potrebe tega 
območja. Prav zato je gradnja čistilnih 
naprav in druge infrastrukture še bolj 

pomembna, tako kot gradnja zajetja Padež, ki naj bi zagotovil oskrbo 
Obale v naslednjih letih. Investicija v to zajetje je sicer težka kar 6.5 
milijarde tolarjev. Razmišljajo pa tudi o možnosti podaljšanja pogodbe 
s Hrvaško in celo o dobavi vode iz Trsta

SPREJEM ZA NOVINARJE
Izolska županja je pripravila ponovoletni sprejem za novinarje lokalnih 
in republiških glasil, ki redno spremljajo dogajanje v izolski občini. Ob 
tem je povedala, da ceni njihovo delo, saj ni vedno enostavno voditi 
novinarsko pero med različnimi interesi v občini. Ampak, pot do 
resnice je vedno najtežja je še povedala za Mandrač, novinarji pa so 
pohvalili delo Danila Markočiča, kije zadolžen za stike z javnostmi v 
občini Izola.

LJUBLJANA V IZOLI
Številni posegi v naše okolje so privedli do tega, da tudi najbolj stari 
ribiči ne znajo več napovedati vremena tako kot včasih. Kako pa bi ga 
znali, ko nad Istro ni več golega, kamnitega krasa in ko so se avtoceste 
zarezale med hribe ter tako v veliki meri spremenile zračne tokove. 
Njega dni so imeli meglo v ljubljanski kotlini, zadnje čase pa imajo 
tam sonce, obala pa je ovita v sivo dolgočasno mrežo, ki jo bo razgnalo 
šele pravo spomladansko sonce. Da bi se le čimprej prikazalo.

DELFIN JE SPET ODPRT
DELFIN Hotel ZDUS d.o.o. Izola obvešča svoje 

cenjene obiskovalce, daje 
s 1. februarjem 2002 ponovno odprt.

V februarju bo goste zabaval ansambel FREEWAY, 
na ogled je tudi razstava slik slikarke Tanje JANDL.

Januar že najavlja novo turistično sezono in Izola je postala eno veliko 
gradbišče v katerem se rojevajo nove fasade, pokrivajo strehe, lepšajo 
izložbe in še kaj. Med lokali so se najbolj obsežno lotili popravil v 
slaščičarni Diana in v kavami Parangal (foto), kjer bodo temeljito 
prenovili notranjost lokala, saj se doslej nekako ni "prijel”. Nedvomno 
se najemnik lokala zaveda, da brez vlaganj ne gre in priznati je treba, da 
je restavraciji Parangal že vrnil nekaj nekdanje podobe in ugleda. Pri 
opremljanju bodo menda pomagali tudi izolski najemniki lokalov za en 
tolar.

Obvestilo izgnancem
Društvo izgnancev Koper, enota Izola obvešča svoje člane, da bo 
pisarna odprta vsak prvi ponedeljek v mesecu od 16. do 18. ure. Pisarna 
deluje v prostorih ZZB v Plenčičevi ulici.
Svojim članom pa tudi drugim zainteresiranim bodo dali vsa potrebna 
pojasnila v zvezi z odškodninami in glede članstva v društvu.
Sicer pa je v Izoli okrog 50 članov društva izgnancev, od tega jih je bilo 
28 v različnih taboriščih, dmgi pa so bili izgnani po vsej Jugoslaviji in 
še dlje. Nekateri še živeči so preživeli tudi tako huda taborišča kot so 
bili: Dachau, Mathausen in Ravensbruck.
Ob nedavnem dnevu spomina smo pripravili pogovor na to temo, ki bo 
objavljen v naslednjem Mandrača



KULTURA IN PROSVETA HASA BO
AMBASADA CAVIGLI,
SOBOTA 9. FEBRUARJA 
DAVID MORALES
V enem izmed intervjujev ob prejšnjem 
obisku je dejal, da se nikoli ne vrne tja, 
kjer mu ni bilo všeč. Po dobrem letu in pol 
se David Morales vrača v Ambasado 
Gavioli.
Kot DJ, remikser, producent in solastnik ene izmed najbolj uspešnih 
svetovnih produkcijskih hiš Def Mix Productions je David Morales 
danes ena najvplivnejših osebnosti sodobne plesne glasbe. Prihaja iz 
Brooklyna, kar zaznamuje njegov unikatni stil tako pri didžejanju kot 
tudi v studiu - slog, ki ne pozna ovir in omejitev.
Njegove produkcijske sposobnosti so mu prinesle delo s svetovnimi 
pop zvezdniki kot so Mariah Carey, Pet Shop Boys, Michael Jackson, 
Seal, Janet Jackson, Tina Turner, Jamiroquai, Luther Vandross, 
Whitney Houston, Špice Girls, Toni Braxton, če se jih omenja le nekaj 
iz njegove ogromne diskografije.
David Morales je bil prvič nominiran za nagrado Grammy leta 1996, 
za produciranje komada Fantasy Mariah Carey. Z Mariah sta 
nadaljevala s sodelovanjem, s čimer si je pridobil drugo nominacijo,

leta '97, za remikserja leta (novo 
uvedena kategorija). Leta '98 pa je 
Morales zasluženo prejel nagrado 
Grammy za najboljšega remikserja leta. 
Leta '97 je skupaj s partnerico Judy 
Weinstein ustanovil založbo Definity 
Records. Njegova prva izdaja na založbi 
je bila The Face - Needin' U. Plošča je 
postala nedvomni svetovni klubski hit, 
uvrstila pa se je tudi na prvo mesto 
Billboardove lestvice plesne glasbe in 
na osmo mesto na UK Pop Chart. Video 
za komad pa se je prebil na 1.mesto

MTV Europe Dance Chart.
David Morales se danes osredotoča v glavnem na skladanje lastne 
glasbe ter produciranje. Ne glede na njegov uspeh producenta pa 
Morales še vedno najraje zabava množice po plesiščih celotnega sveta. 
Denis Papič

Maroko - dežela Islama
Če vašo pozornost pritegnejo tuji kraji, ljudje, njihovi 
običaji in kultura, vas vabimo na potopisno predavanje 
o Maroku - deželi Islama. Z glasbo, sliko in besedo se 
bomo v Maroko podali
v torek, 5. 2. 2002 ob 19. Uri v prostorih 
Rdečega križa v Izoli, Ob starem zidovju 15/a.
Vabi vas klub CDK Obala

AVDITORIJ PORTOROŽ 
PRIREDITVE OR KULTURNEM PRAZNIKU 
Sobota, 2. 2., ob 20.30, Avditorij Portorož 
MOJSTRSKI KONCERT
Presenetil nas bo mednarodno sestavljen trio z izvrstnimi mladimi 
glasbenicami treh dežel: avstrijsko violinistko Sofie Schofleitner, 
eno najvidnejših predstavnic dunajske violinske šole, japonsko 
komorno in solistično glasbenico, karizmatično violistko Koori 
Yoshido, ki nam bo predstavila violo v povsem novi luči ter eno 
največjih zvezd med glasbeniki mlajše generacije, angleško 
violončelistko Natalie Clein, ki ji je v preteklih letih že uspel prodor 
na svetovne odre in velja v Angliji za eno največjih odkritij zadnjih let.
Program: W. R. Mozart, Ernst von Dohnanyi
Vstopnina: 2.000 SIT (študentje in upokojenci 1.500 SIT)

Vpočastitev spomitta^na. velikana 
slovenske poezije, 
dr. Franceta Prešern 
praznujemo 8. feb 
kot pomnik slovensk

Vabim vas, da se nam - /
- J Ocftfc

9. uri, /v sredo, 6. februarja 2Q02jbb 19- 
v Kulturnem Domu Iz

pridružite na osrednji občinski^frireditvi v čaš^rTrŽftlM/, 
na kateri bomo letos obeležili tudi 50-letnico Glasbene šole.

-ITJV tj L? Županja
- .. —Breda Pečan .

In onore del grande poelà slovetio,
* France Prešeren, /)■- *

1' 8febbraio si celebra la Giornata 
della Cultura Slovena. ^3 ' *

La celebrazione ufficiale comunale avrà luogo

mercoledì, 6 febbraio 2002 alle ore 19-00, 
presso la Casa si Cultura di Isola.

?
~ ~ - r., yS +

Saremo onorati della vostra presenza alla manifestazione 
che quest'anno sarà dedicata anche al 50° anniversarie

H Sindaco 
Bred

MBM

della Scuola di musica.

OTROŠKO PUSTOVANJE
IŠČEMO PRINCESKO IN PRINCA



gledališče
Kulturni center Izola / Bazoviška 4 / Tel.: 641 55 71

Sobota. 2. februarja ob 20.00
RENATO CHICCO TRIO

Jazz koncert
Renato Chicco, Alessandio Maiorino, Alessandro Minetto z gostjo, pevko Francesco Sortino.Vstop prost.

galerije
Vabimo vas na otvoritev razstave

BORIS BENČIČ
INTIMNOST

Torek. 5. februarja ob 10.00
BIM&BUM- gledališče Steps Izola

Predstava za otroke izolskega vrtca 
Vstopnine ni.

Sreda. O.februar 2002 ob 19.00

Osrednja občinska prireditev
v počastitev spomina na velikana slovenske poezije, dr. Franceta Prešerna in obeležitev

50-letnice Glasbene šole
program

KOMORNI MOŠKI ZBOR IZOLA
Zborovodja: Oskar Trebeč

E. Adamič V SNEGU (S. Jenko) /J. Fleišman /J. Čerin POD OKNOM (F. Prešeren)
F. Gerbič ROŽMARIN (R. Maister-Vojanov) / F. Verbič VASOVALEC

DEJAN GLAMOČAK, trobenta / NATAŠA KERŠEVAN, klavirska spremljava
G. Torelli: Koncert v D-duru: Allegro, Adagio, Allegro

TANJA GRLICA, petje / BOJAN GLAVINA, klavirska spremljava
L. M. Škerjanc: Počitek pod goro, Pred ogledalom, Slovo od prijatelja, Pisma

BENJAMIN IZMAJLOV, violina / NATAŠA KERŠEVAN, klavirska spremljava
L. van Beethoven: Romanca za violino in orkester op. 50

3 BIG BAINO OBCIIESTBA
dirigent Peter Popovski

H. Hancock: Chameleon/J. Privšek: Preludio / solist: Dejan Glamočak, trobenta 
T. Jones: A child is bom / solist: Aleš Bolje, trobenta 

G. Kenny: Silhuette / solist: Peter Popovski, sopran saksofon 
Thafs life / vokal: Vladka Gojak

Četrtek. 7. februarja ob 10.00
Rdeča kapica- Gledališče Izola

Glasbena pravljica za otroke OŠ V Šmuc in D. Alighieri.

ki bo v četrtek, 31. januarja ob 19
v Pretorski palači vkop u
Vzporedno bo drugi del razstave na ogled v Galeriji Insula v Izoli.

. uri

galerija ALGA
Petek, 1. februarja ob 19.30

Otvoritev etnološke razstave - 
zasebne zbirke Janeza Janežiča

BRANJEVKA-
VENDERIGOLA
s kmečkimi in 
meščanskimi predmeti.

Četrtek. 7. februarja ob 17.00 v OŠ Korte
Proslava ob slovenskem kulfarnem prazniku

Prikaz izvenšolskih dejavnosti otrok in mladine. (KD Korte)

9.. 10. in 12. februarja bodo med 14.00 in 18.00
šavrinske društvene maškore

obiskovale kortežanske domove. Zaključna prireditev bo v Kulturnem domu v Kortah 
( 12.2.) ob 18.00 s koncertom domačih godcev.

Petek. 8. februarja ob 20.00
Zborovski koncert - OBALA

Koncert mešanega pevskega zbora pod vodstvom Ambroža Čopija 
Kulturni center Izola in Javni sklad za ljub. kult. dejavnosti Izola 

Vstopnine ni.

BORZA ZNANJA IZOLA 
MATIČNA KNJIŽNICA IZOLA
Oktobrske revolucije 1, 6310 Izola, 
e-mai I : izola@borzaznanja.mss.edus.si 
vsak delavnik od 8 do 13 ure 
v sredo od 8 do !3 ure in od 16 do 18.30 ure

BOR Z A
ZNANJ/ Y

Velikokrat poudarjamo, da je posredovanje Borz znanja brezplačno. 
ZakajgreP
Gre za brezplačno zbiranje, urejanje in posredovanje podatkov o ljudeh, ki neko 
znanje iščejo in o ljudeh, ki neko znanje ponujajo. Mi vas torej povežemo, o 
načinu sodelovanja in obliki oddolžitve, pa se s ponudnikom ali povpraševalcem 
sami dogovorite, (menjava znanja za znanje ali brezplačno)

Prednost Borze znanja pa je gotovo tudi v tem, da skušamo posredovati podatke o 
najrazličnejših znanjih in informacijah. Tudi takšnih , ki jih ni mogoče pridobiti 
drugje.

Četrtek. 14. februar» ob 20.00
Z Andreio v sobotno noč

Monokomedija, gledališče Steps Izola, 
v režiji Zvonke Radojevič igra Ksenija Jambrošič. 

Vstopnine ni.

Tako naši člani povprašujejo PO: * Informacijah po bio- kmetijstvu; * Znanju 
solo petja; * Znanju o pasmi psov BullmastifF-a; * Znanju budistične meditacije;
* Znanju starogrškega jezika; * Potovanjih po Bahamskih otokih;
* Znanju plesa-step; * Tehnikah ter načinu tetoviranja.

Podrobnejše informacije o navedenem in seveda vseh drugih povpraševanjih 
v primorski Borzi znanja so vam na voljo na telefonski številki 05/ 66 3t 285 
oz. 05/ 66 31282 ali v Matični knjižnici v Izoli, vsak delavnik med 8. in 13. uro, 
ob četrtkih pa še popoldan od 16. do 18.30 ure.



In vendar se dogaja

0 RIBIČIH, ALKOHOLU IN DRIVE IN BOLNIŠNICI
ZAKAJ ANONIMNO?
Anonimke so postale nekakšna stalnica novinarskega dela, poznajo 
pa jih tudi bolj državotvorni organi kot je časopisje. Zakaj judje 
pišejo anonimke? Eni zato, ker jih je preprosto strah tistih o katerih 
pišejo, drugi zato, ker niso vajeni javnosti, tretji pa zato, ker ne vedo, 
da lahko v pismu pripišejo, da uredništvo ne objavi podpisa vendar 
navede, da uredništvo pozna avtorjevo identiteto. Uredništvo je 
dolžno v tem primeru zavarovati identiteto avtorja razen če to 
zahteva sodišče v morebitnem primeru sodnega spora.
To bi lahko vedel tudi avtor spodaj objavljenega pisma, ki ga, kljub 
anonimnosti, objavljamo zato, ker ga je avtor poslal na lep kup 
republiških inštitucij in je na ta način dejansko postalo javno. 
(uredništvo)__________________________________________________

RIBIŠTVO IN ZAKONI
Žal nam je, da se moramo posluževati anonimnega pisma, da 
opozorimo na kršenje zakona, vendarje zadeva šla čez rob. Občina 
Izola oziroma v RS Slovenija ima očitno dvojna merila pri 
profesionalnih ribičev in njihovih obveznosti.
Praksa kaže, da prodajalci in ribiči, ki REDNO PLAČUJEJO DAVKE 
in vse ostale prispevke ter so zavezani izpolnjevati vse predpise, kot 
naprimer IZDAJANJE RAČUNOV, nenehno podvrženi raznoraznim 
kontrolam inšpekcij, kar v svojem bistvu ni sporno.
Sporno je, da pred očmi cele Izole, natanko nekaj metrov pred sedežem 
občinske inšpekcije, nekateri ribiči prodajajo na pločnik položene ribe, 
kar je v nasprotju z vsemi SANITARNIMI in FINANČNIMI predpisi, 
saj za prodane ribe ne izstavljajo računov, kakor morajo to početi 
drugi.
Ker omenjeni "kršitelji" ne prijavljajo prometa so v veliki prednosti 
pred drugimi, ki svoje obveznosti do države izpolnjujejo. Vendar je 
doslej ta država pošiljala inšpekcije k njim, ne pa h kršiteljem, ki še 
naprej mimo vsem na očem kršijo zakon.
Da pa bo ironija še večja dodajmo, da si lahko dejanje oziroma kršenje 
sanitarnih, veterinarski ter davčnih obveznosti lahko vsi vsakodnevno 
ogledajo "tudi Občina Izola in vsi zainteresirani" v DIREKTNEM 
PRENOSU na televiziji MANDRAČ, kjer je lepo videti vse zgoraj 
našteto, tako da dokazov ne manjka.
Pričakujemo, da bodo odgovorne inštitucije R Slovenije takoj 
ukrepale, ter v bodoče enakopravno, brez dvojnih meril obravnavale 
obveznosti slovenskih ribičev.
Poslano: SH*
Ministrstvo za finance 
Ministrstvo za kmetijstvo in ribištvo 
Republika tržna inšpekcija 
Republika veterinarska Koper 
Sanitarna inšpekcija Koper 
Ribiški inšpektor

KAJ OBLJUBLJA ALKOHOLNI ZAKON
Zakon je seveda šele v prvem branju, vseeno pa povzemamo najzanimivejše 
določbe.
Alkoholne pijače bo prepovedano prodajati osebam, mlajšim od 18 let. Če 
prodajalec meni, daje oseba, ki želi kupiti alkoholno pijačo, mlajša od 18 let, 
sme od kupca zahtevati, da starost izkaže z osebnim dokumentom.
Prav tako bo alkoholne pijače prepovedano prodajati med 21. uro zvečer in 
8. uro naslednjega dne, kar pa ne velja za gostinske lokale. V gostinskih 
obratih bo prepovedana prodaja žganih pijač do 10. ure dopoldan 
Alkoholne pijače bo prepovedano prodajati tudi v vzgojnih, 
izobraževalnih in zdravstvenih ustanovah, v športnih objektih in na 
športnih prireditvah uro pred prireditvijo, v menzah, vojaških kantinah 
in bencinskih servisih zunaj mest in naselij. V gostinskih lokalih ob 
avtocestah bo mogoče alkoholno pijačo kupiti le, če boste naročili tudi topli 
obrok.

ZAPELJAL JE V BOLNICO
V sredo je 48 letni Izolan 
E.O. prišel v izolsko 
bolnišnico in z napotnico za 
nujno psihiatrično pomoč 
iskal pravega strokovnjaka 
zase. V bolnišnici so mu 
povedali, da je zgrešil 
naslov in da mora v koprski 
zdravstveni dom, vendar jih
ni poslušal in je jezno ______
zagrozil, da se bo z |
avtomobilom pripeljal v bolnišnico. Seveda ni nihče zares resno jemal 
njegove grožnje vse dokler ni z avtomobilom najprej manevriral pred 
vhodom v bolnišnico, potem pa s svojim rumenim golfom zapeljal 
naravnost skozi dvojna vrata in pripeljal skoraj do sprejemnega okenca. 
Seveda je glasno počilo in k sreči redki obiskovalci (manjkalo je pol ure

do obiskov) so skočili na stran, 
tako da se je njegov vdor skozi 
vrata in vožnja do okencu k sreči 
končala brez hujših posledic. 
Avtomobil je skoraj 
nepoškodovan, v bolnišnici pa 
bodo morali zamenjati stekleni 
vhod. Voznik je seveda prišel do 
pomoči, ki si jo je tako želel.

■v

Prekopavanja izolskih prometnic se nadaljujejo. Potem ko je 
bila od oktobra do konca leta zaprta Bazoviška in del ulice 
Oktobrske revolucije je zdaj na vrsti Prešernova ulica. 
Zagotovo gre za zahtevna dela na pomembnih inštalacijah, od 
vodovodnih do elektro, poštnih, plinskih in še kakšnih, vendar 
se včasih le zdi, da bi vse skupaj lahko potekalo nekoliko 
hitreje. Dejstvo je, da je bila zaradi teh del skoraj tri mesece 
zaprta glavna prometnica iz Izole proti Kortam, zdaj pa zaradi 
del na Prešernovi nastajajo kar konkretne kolone pri 
bencinskem servisu. Še posebej je promet oviran ob začetku in 
koncu delovnika, ko marsikateri voznik pove kakšno močno na 
račun ozkega izolskega grla imenovanega Prešernova cesta.



KRIMINALIJE
Včasih so bili tatovi, ki so kradli, policaji pa so jih lovili. 
Potem so bili divjaki na cestah in policaji so jih lovili. Zdaj 
pa so policisti vse pogosteje psihologi, psihiatri, patronažne 
sestre, socialni delavci in še kaj, kar preprosto pomeni, da 
namesto da bi tekali za tatovi tolažijo razočarane ljubimce, 
nesrečne zakonske pare, sprte sosede, pozabljene starejše 
ljudi, razgrete mladeniče in sploh razočarane ljudi. Teh pa 
v Izoli ni tako malo, kot se zdi na prvi pogled.

BOMBAŠ IZ SOSEDSTVA
Izolanka je dečkom sporočila, da ji sosed, kije menda duševni bolnik, že 
dalj časa grozi. Seveda besedam dodaja tudi kaj konkretnega in tako je 
na njihovo hišo in dvorišče zmetal nekaj steklenic, kozarcev in podobne 
šare. Zaradi takšnega ravnanja je podala kazensko ovadbo, policisti so 
storilca izsledili in ga prdali v oskrbo zdravstvenemu osebju iz 
psihiatrične bolnice Idrija.

ČUDEŽNI KAMEN
Čudeži se v svetu dogajajo, stvari na čudežne načine izginjajo in se 
pojavljajo. Tako je tudi z mejnim kamnom, ki deli parceli dveh sosedov, 
ki pa imata s tem kamnom kar nekaj težav. Tokrat je eden od sosedov 
sporočil, da so mu premaknili mejni kamen, toda policisti so ugotovili, 
da je bil kamen le zasut z zemljo. Čudež v zvezi s prestavljanjem 
mejnega kamna pa bo strokovno pregledal geodet.

NI PRAV BELVEDERE
Zagotovo ni lepo videti, ko se kdo pretepa pa čeprav se to dogaja na 
Belvederju. Tokrat sta se tam stepla dva mladeniča in pri tem sta bila 
oba kar dobro odrgnjena. Eden od udeležencev tega lepega dogodka je 
pobegnil še pred prihodom policistov, vendar se je naslednji dan sam 
javil na policijski postaji, potem ko je izvedel, da ga iščejo možje v 
uniformi.

ČRPALKA PRI BOLNICI
Očitno je nekomu zmanjkalo bencina, črpalke pa nikjer v bližini in tako 
si je pomagal kot je znal. NA parkirišču pri splošni bolnici je nasilno 
odprl pokrov rezervoarja in ga dobro izpraznil (rezervoar seveda)

ZDRAVSTVENI DOM NA UDARU
Zdravstveni dom je komaj odprt, pa ga nekateri odpirajo tudi bolj 
nasilno, kot je sicer v navadi. Nekdo je namreč vlomil v garderobno 
omarico in ukradel CD player, telefonček Ericsson, denarnico čme 
barve, marsupio modre barve in bančne kartice.

PODRL IN ZBEŽAL
Pobeg s kraja nesreče je postala že kar navada nekaterih naših voznikov. 
Očitno so kazni za takšno ravnanje prenizke, sicer bi marsikdo dvakrat 
premislil preden bi odpeljal s kraja nesreče, še posebej če je tam pustil 
poškodovanca. Tako se je zgodilo na Belvederju, kjer je avtomobilist 
zapustil kraj nesreče in tam pustil tudi huje poškodovanega mopedista z 
zlomljeno nogo. Policisti so za povzročitelja napisali kazensko ovadbo, 
za oba udeleženca pa odredili strokovni pregled za alkohol, mamila in 
zdravila oziroma psihoaktivne snovi.

TEŽKI ČASI
V centru mesta je moški nenadoma padel na tla in se začel zvijati in 
sploh kazati znake epileptičnega napada. Seveda se je tam takoj zbralo 
veliko ljudi, prišli so policisti in predhospitalna enota, ki je možakarja 
odpeljala z rešilcem do bolnišnice na hribu. TAm pa je zdravnik 
ugotovil, da ima moški le navaden napad histerije, kar je morda tudi 
posledica kakšnega hujšega spora.

BAZEN ZAPRL ULICO
Iz Jagodja so sporočili, da je ena od ulic že dalj časa zaprta. Dečki so 
odšli na kraj zaprtja in ugotovili, da tam dostavljajo bazen za eno od 
tamkajšnjih zasebnih hiš. Vozniku, kije tako nerodno parkiral vozilo so 
izdali plačilni nalog, odgovorno osebo in podjetje pa so poslali k 
sodniku za prekrške.

PREVEC SE JE OGRELO
Občana je očitno zeblo pa je prižgal električno grelno blazino. Potem je 
odšel od doma in ko se je vrnil je ugotovil, da gori grelna blazina, 
posteljnina, blazina, jogi in celo preproga. Ker je bilo vse skupaj preveč 
ogreto so prišli gasilci in požar pogasili, škoda pa znaša kakšnih 300 
tisočakov.

DOBRO ZALOZEN KOMBI
Dečki so med patruljiranjem ustavili tudi kombinirano vozilo (beri - 
kombi) v katerem so našli več predmetov za katere se je zdelo, da so 
ukradeni. Pokazalo se je, da niso bili v zmoti, saj so bili predmeti malo 
pred tem ukradeni v baraki v Jagodju.

PONAREJENI ČEKI
V banko je prišel tuj državljan in skušal vnovčiti več potovalnih čekov. 
Pokazalo seje, da so bili potovalni čeki (vsak od njih je bil vreden 1.000 
francoskih frankov) ponarejeni in od izplačila ni bilo nič.

RUKNIL IN ZBEŽAL
Na Baredih je zaradi nepravilnega srečevanja pločevina zadela ob 
pločevino, nastala je materialna škoda, povzročitelj pa je seveda zbežal. 
Dečki so ga hitro odkrili v Kajuhovi ulici in ga poslali na zagovor na 
znan naslov.

ŠE KAMIONI BEŽIJO
Tudi pri Rudi se je zgodilo trčenje z materialno škodo. Trčenje je 
povzročil voznik tovornega vozila in tudi on je kar odpeljal proti Kopru. 
Seveda ni bil dolgo neznan in brez skrbi.

POVPREČNI REZULTATI
Meritve stopnje alkoholiziranosti so prejšnji teden ponudile dokaj 
povprečne rezultate. Dečki so namerili: 1.25, 1.28, 0.79, 1.32, 1.99, 
0.61, 0.60 gramov alkohola na kilogram krvi. Voznik začetnik pa je 
napihal 0.44 g/kg. Trije vozniki so preizkus odklonili, dečki pa so 
odredili tudi en strokovni pregled za mamila.

MALI OGLASI
-BIO KOZJI GNOJ - HUMUS, tel.: 680 13 90 zvečer
■ Ne utegnete vsega sami? Potrebujete občasno pomoč na domu? Počistim, 
pospravim, skuham, zlikam, zašijem... Veseli me tudi varstvo otrok.
Pokličite na tel. št. 641 37 31!
■ SAMSKI MOŠKI IŠČE SOBO ali garsonjero v Izoli ali bližnji 
okolici, tel.: 041 810 026
- DVOSOBNO STANOVANJE opremljeno, v središču starega 
mesta-PRODAM . Tel.: 642 16 00
- MOŠKI SREDNJIH LET zaradi službenih potreb išče MANJŠE STANOVANJE 
V IZOLI. Ponudbe čaka na tel.:041 -218-907

je tednik kolonov
Naslov: Veliki trg 1, 6310 Izola, tei 05/640 0010, fax. 05/640 0015 
Glavni in odg. urednik: Drago Mislej / Uredništvo: D. Mislej, K. Bučar, 
M. Motoh / Tehnični urednik: Davorin Marc
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 180 SIT.
Založnik / elektronski prelom : GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; teLOS/640 0010
e-mail: MANDRAC@S-NET.NET
ŽR: 51430 - 603 - 32431 / Tisk: BIROGRAFIKA BORI, Izola
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VETERANI VIDIjO V MEGLI

Ko se popoldanska ura približa četrti se pri mandraču zberejo veterani in 
gredo na obhod po svoji nekdanji tovarni. Vsi sicer niso bili ribiči a gredo 
vseeno naokrog mandrača pa do konca pomola in spet nazaj, vmes pa povejo 
kakšno modro, tudi o megli, ki je včasih ni bilo, zdaj pa se prav ljubljansko 
nesramno vleče po obali. Morda pa se obeta ponovitev legende iz katere je 
nastal naš občinski grb.

ODVISNOST IN PSIHIATRIJA

V novem izolskem zdravstvenem domu so v petek delovno odprli 
Center za psihiatrijo in medicino odvisnosti v sklopu katerega bo 
deloval tudi Center za preventivo in zdravljenje odvisnosti od 
prepovedanih drog. O ustanovi pišemo na notranjih straneh Mandrača, 
tukaj pa dodajamo le informacijo, da so se slovesnosti, poleg 
vodstvenih delavcev zavoda in Centra ter občine Izola, udeležili še dr. 
Andrej Marušič, nacionalni koordinator za področje duševnega zdravja 
pri Svetovni zdravstveni organizaciji ter specialist psihiater prof. Icro 
Maremmani.

MILANIČIADA Z ABRAHAMOM
Najmlajši iz povojnega rodu velike družine Milaničevih, Dušan, 
gradbinec in veliki ljubitelj skupine Jethro Tuli je vstopil v drugo 
petdesetletje. Ob tej priložnosti je na Belvedere povabil vse svoje brate 
in sestre ter številno drugo sorodstvo pa tudi nekatere poslovne 
partnerje in prijatelje. Začelo se je že opoldne, končalo pa sredi noči, 
tako kot se za tako veseljaško družino, ki ima v svojih vrstah tudi 
nekdanjega kapetana slovenske nogometne reprezentance, tudi spodobi.

ROČNA in VODNA MASAŽA 
FINSKA in TURŠKA SAVNA 
MEGA SOLARIJ
Izola, Zelena ulica 17 (Obrtna cona)
Tel.: 644 033, 643 106 
ODPRTO VSAK DAN OD 11.00 do 01.00
ob ponedeljkih zaprto
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GMD DUŠAN MILANIČ s.p. 
gradbeništvo in izvajalski inženiring

NAJLEPŠI IN NAJROU OHRANJENI DEU IZOLE 
RODO ČEZ STOLETJE ŠE VEDNO NOSILI NAŠ PEČAT

gsm: 041 633 987

ZLATA 0HCET PRI ŠTEFANIČEVIH
Marija in Rafael Štefanič sta imela ohcet pred petdesetimi leti v Vipavi, 
kamor seje Marija primožila s Kozine, potem pa sta leta 1969 z družino 
prišla v Izolo in postala Izolana. Rafael je delal na Interevropi, Marija 
pa gospodinjila. Na zlati ohceti so jima številni znanci pripravili veliko 
zabave, za konec 
pa so Rafaelu 
avto povsem ovili 
v moker toaletni 
papir in ga 
spremenili v 
vozilo za pustno 
povorko, ki so ga 
komaj odvili za 
pot do doma.
Da o neredu 
doma niti ne 
govorimo, saj je 
Marija menda 
pospravljala še 
dan ali dva.

16


